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رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان خبر داد:
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رئیس کمیسیون اقتصادی شورای 
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نخستین جلسه کمیسیون بازرسی تبلیغات انتخابات مجلس 
خبرگان رهبری با حضور اســتاندار خراســان رضوی برگزار 
شــد.به گزارش اداره کل روابط عمومی استانداری خراسان 
رضوی، حسن جعفری معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی 
استانداری خراسان رضوی در این باره اظهار کرد: به منظور 
تضمین برخورداری یکســان نامزدهــای انتخابات مجلس 
خبرگان از امکانات دولتی و همچنین بازرسی و کنترل نحوه 
تبلیغات نامزدها، امروز به دعوت اســتاندار خراسان رضوی، 

اولین جلســه کمیسیون بازرســی تبلیغات انتخابات مجلس 
خبرگان در استان در محل استانداری برگزار شد.وی افزود: 
در این جلسه مواد 1۹ تا 2۷ قانون انتخابات مجلس خبرگان 
رهبــری در حوزه تبلیغات مــرور و تصمیماتی در این رابطه 

اتخاذ شد. 
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری خراسان رضوی 
اضافه کرد: مقرر شــد به هر یک از ۴ داوطلب شــرکت در 
انتخابات مجلس خبرگان از حوزه انتخابیه خراســان  رضوی 

و به صــورت برابر، به منظور بیان نقطــه نظرات و اهداف 
داوطلبی، فرصت اســتفاده از یک برنامــه تلویزیونی و یک 
برنامه رادیویی اختصاص داده شــود.رئیس ســتاد انتخابات 
خراسان رضوی ادامه داد: برنامه های نامزدهای انتخاباتی از 
2۳ بهمن  ماه قابلیت پخش در صدا و ســیمای مرکز استان 
را خواهد داشــت که در آن هــر داوطلب به مدت 18 دقیقه 
می توانــد از فرصت رادیو و تلویزیون برای ارائه نظرات خود 

استفاده کند. 

پخش تبلیغات 
نامزدهای خبرگان از 
۲۳ بهمن ماه

رئیس جبهه پیــروان خط امام و رهبری خراســان 
رضوی گفت: ما در شــورای ائتلاف اصولگرایان به 
عنوان شــخص حضور داریم، یعنــی از طرف جبهه 
مامور نشــدیم و آنها نیز ما را به نــام جبهه دعوت 
نکردند.به گزارش ایســنا، محســن بنی هاشمی در 
خصوص حضــور جبهه پیروان در شــورای ائتلاف 
اصولگرایان، اظهار کرد: ما در شورای ائتلاف حضور 
نداریم و به صورت مســتقل نیز لیست نمی دهیم. در 
شــورای مرکزی ائتلاف 60 نفــر حضور دارند که از 
این 60 نفر تعدادی عضو جبهه پیروان هستند. من و 
آقای ترقی عضو جبهه پیروان هستیم، از تشکل های 

دیگر نیز افرادی هستند که تعدادشان زیاد نیست.
وی افزود: ما در شــورای ائتلاف به عنوان شخص 
حضــور داریم، یعنی از طرف جبهه مامور نشــدیم و 
آنها نیز ما را به نام جبهه دعوت نکردند، بلکه به نام 
شخص خودمان یا تشــکیلاتی که مسئولیت داریم، 
در شورا هستیم، بنابراین جبهه نیز حضور دارد. وقتی 
این 60 نفر تصمیم می گیرند، در انتها اگر قرار باشــد 
امضا شــود، من یا به نام خودم یا به نام تشــکیلات 
مهندســین امضا می کنم و به نــام جبهه ماموریتی 
ندارم، آقای ترقی نیز اگــر امضا کنند یا به نام خود 
یا به نام موتلفه اســت، اما در نهایت در بین امضاها، 

امضایی به نام جبهه پیروان حضور ندارد.
بنی هاشمی در خصوص علت تدوین لیست  در جبهه 
پیروان، گفت: لیست های کاندیداهای مدنظرمان در 
شهرستان های استان را به شــورای ائتلاف معرفی 
می کنیم، این لیست ها تا مرحله نیمه نهایی آماده شده 
و ما آنها را به عنوان یک نظر کارشناسی به شورای 
ائتلاف می دهیم. من نیز در شــورای ائتلاف مشهد 
و در کمیته شهرســتان های شــورای ائتلاف حضور 
دارم، ما نظر کارشناســی خود را به ائتلاف می دهیم، 
اما تصمیم گیری در ســازوکار شورای ائتلاف انجام 

می شود. 
ایــن فعال سیاســی اصولگرا در خصــوص احتمال 
چندلیستی شدن اصولگرایان، عنوان کرد: در کمیته 
شهرستان های شورای ائتلاف جو حاکم، کارشناسی 
اســت. تا این لحظــه این نظر کارشناســی که بین 
تشــکل های مختلــف موثر در شهرســتان ها وجود 
دارد، حدودا 80 درصد منطبق بر هم اســت، بنابراین 
وقتی کار کارشناســی گروه های مختلف ذی نفع در 
شهرستان یکی باشد، قاعدتا حمایت پشت سر همان 
یک نفر مــی رود و اگر در برخی شهرســتان ها کار 
کارشناسی به این ســمت رفت که دو نفر مورد نظر 
هستند، آن کمیته شهرستان وارد استعلام و بررسی 

محیطی شــده، در محیط نظرســنجی کرده و سعی 
می کند اختلاف را رفع کند.

رئیس جبهه پیروان خط امام و رهبری در خراســان 
رضوی ادامه داد: در مشــهد ما نه لیست می دهیم و 
نه به اســم جبهه پیروان پای لیست ائتلاف را امضا 
می کنیم، اما افراد یا تشکل های جبهه به نام خود یا 
تشکیلاتشــان می توانند لیست شورای ائتلاف امضا 

کنند. 
وی بیان کرد: در شــورای ائتلاف پای لیست را افراد 
امضا می کنند و اســم حزب و گروهی نیست، اگر در 
نهایت کار لیســت مشخص شــد و بعد تشکل هایی 
بخواهنــد امضا کنند، آن تشــکیلات صاحب اختیار 
هســتند، اما جبهه پیروان در شورای ائتلاف نماینده 

ندارد.
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رئیس شورای اصلاح طلبان خراسان رضوی گفت: هنوز 
متاســفانه هیچ تغییر چشــمگیری در تایید صلاحیت ها 
صورت نگرفته و در مشهد شرایط ما تغییر زیادی نکرده 

و مانند قبل است.
به گــزارش ایســنا، محمدصــادق جــوادی حصار در 
گفت وگو با ایســنا، در خصوص تغییر در تایید صلاحیت 

اصلاح طلبــان برای یازدهمیــن دوره انتخابات مجلس 
شورای اسلامی، اظهار کرد: در شهرستان ها در یک یا دو 
بخش تایید داشتیم، اما معلوم نیست که آن افراد بمانند.
وی افزود: یکی از شــرایط ما این بود که اگر افراد تایید 
شــوند، در موقعیتی باشــند که امکان رقابت نیز وجود 
داشــته باشد. اکنون نمی دانیم افراد حاضر هستند رقابت 

کنند یا نه.جوادی حصار ادامه داد: هنوز مشخص نیست 
لیســت ارائه می دهیم یا خیر، در برخی شهرستان ها که 
کاندیداهــا از قبل تایید بودند و می توانســتند کار کنند 
احتمال دارد که لیست ارائه شود، اما در همه شهرستان ها 
قطعا نمی توانیم کار کنیم و در مشــهد نیز بعید می دانم 

بتوانیم لیست ارائه دهیم.

تغییر چشمگیری در تایید صلاحیت  اصلاح طلبان صورت نگرفته است

جان بولتون ریاست جمهوری مایک پنس؟ 
جان بولتون، مشــاور سابق امنیت ملی، احتمالًا اکثریت سنا به رهبری میچ مک کانل را 
به نوعی اقناع کرده بود تا پیش از ارائه شــواهد و اسناد و مدارک تبرئه ترامپ به تعویق 
بیافتد. او در آســتانه رأی گیری مجلس سنا نسخه ای از خاطرات خود از زمان حضور در 
کاخ سفید را به طرز مرموزی در اختیار خبرنگاران نیویورک تایمز قرار داد تا مبنایی برای 

احضار شاهدان شود.
جان کل، تحلیلگر مجله فورچون در ســایت شــخصی خود نوشت: جان بولتون، مشاور 
ســابق امنیت ملی، احتمالًا اکثریت سنا به رهبری میچ مک کانل را به نوعی اقناع کرده 
بود تا پیش از ارائه شــواهد و اســناد و مدارک تبرئه ترامپ به تعویق بیافتد. او در آستانه 
رأی گیری مجلس ســنا نسخه ای از خاطرات خود از زمان حضور در کاخ سفید را به طرز 
مرموزی در اختیار خبرنگاران نیویورک تایمز قرار داد تا مبنایی برای احضار شاهدان شود.
به گزارش انتخاب، در ادامه این مطلب آمده اســت: نوح ویلند از نیویورک تایمز در 26 
ژانویه گزارش داد: بولتون طی مکالمه ماه آگوســت با ترامپ، نگرانی خودش را از تأخیر 
۳۹1 میلیــون دلاری کمک های مالی به اوکراین ابراز کرده و گفته که مهلت لازم برای 
ارســال این پول رو به پایان است. ترامپ در پاسخ به بولتون گفت که ترجیح می دهد تا 
زمانی که مقامات کیف تمام مطالب در مورد تحقیقات روسیه پیرامون اقداماتی که بایدن 
و حامیان هیلاری کلینتون در اوکراین انجام داده بودند را تحویل ندهند، هیچ کمکی به 

اوکراین ارسال نشود.
از آنجایی که مدافعان جمهوری خواه ترامپ در مجلس ســنا همواره تاکید می کردند که 
هیچ منافع شــخصی در رابطــه با کمک های آمریکا به اوکرایــن در میان نبوده اکنون 
اظهارات بولتون می تواند کاملا خلاف این ادعا را ثابت کند؛ بنابراین سوال اینجاست که 

انگیزه های بولتون چه می تواند باشد؟
او آنطور که برخی معتقدند چندان به اصول و ارزش ها پایبند نیســت، بولتون فقط یک 
مرد بســیار محافظه کار اســت. من در مه گذشته نوشتم که او به نوعی نمونه غیر قابل 
پیشــبینی تر ترامپ است.بولتون یک قلدر سادیسمی است که می خواهد بر مردم مسلط 
شــود. او هرگز چیزی بیشتر از یک سفیر موقت سازمان ملل در زمان جورج دبلیو بوش 
نبوده، فردی که به نوعی کارمندان دفتر خود را آزار می داده اســت. بولتون دوســت دارد 
به افراد صدمه بزند. ایران یکی از آخرین کشــور های جهان است که قدرت آمریکا را به 
چالش می کشد؛ به همین خاطر او عاشق حمله به ایران است. بولتون آنقدر ضعیف است 

که حتی می خواهد سگ های ایران را هم بکشد!
برگردیم به ســال 200۵، هنگامی که بوش ســعی کرد او را در سمت سفیر آمریکا در 
ســازمان ملل متحد منصوب کند و با واکنش تند افکار عمومی رو به رو شد. تایم در آن 
مقطع نوشت: اتهامی از طرف ملودی تاونسل نسبت به بولتون وارد شده است، او نامه ای 
به کمیته در مورد برخوردش با بولتون زمانی که برای یک پیمانکار خصوصی در مأموریت 
آژانس توســعه بین المللی ایالات متحده )AID( کار می کرد، ارسال کرده است. ماجرای 
این نامه به سال 1۹۹۴ در جمهوری قرقیزستان بر می گردد. تاونزل می گوید که وی در 
آن مقطع نامه ای به مقامات آژانس توسعه نوشت و از نبود بودجه کافی برای پروژه ای که 
به پیمانکار واگذار شده بود گله کرد، در آن زمان شرکت پیمانکار بولتون را به عنوان وکیل 
استخدام کرده بود. تاونزل در این نامه نوشته بود: چند ساعت پس از ارسال این نامه، تازه 
جهنم من شروع شد. بولتون تا لابی هتل مرا تعقیب کرد و بعد چیزی به سمت من پرتاب 
کرد، نامه های تهدیدآمیز برای من می نوشــت و درست مانند یک دیوانه رفتار می کرد ... 
بولتون سپس به طور مرتب به هتل من مراجعه می کرد تا تهدید م کند. تاونزل می گوید، 
بعداً بولتون به دروغ به مقامات آژانس توســعه بین المللی ایالات متحده و دیگر مقامات 
آمریکایی گفت که من به دلیل سوء استفاده از بودجه تحت تعقیب هستم.بولتون بخش 
مهمی از شو تبلیغاتی بوش برای حمله و اشغال عراق بود. او بیست سال است که به دنبال 
جنگ با ایران است. بولتون هر روز صبح به عشق حمله به ایران از خواب بر می خیزد، او 
همچنین از شبکه مخفی مجاهدین خلق به عنوان یک سازمان مارکسیست-مسلمان که 
به دنبال براندازی نظام ایران است حمایت می کند. بولتون از اینکه ترامپ تابستان گذشته 
پس از اینکه ایران هواپیمای بدون سرنشین آمریکایی را ساقط کرد دست به حمله نظامی 
نزد بسیار ناراحت بود؛ بنابراین وقتی او به اصول پایبند نیست، چه چیزی ممکن است او را 
در ماجرای استیضاح در مقابل ترامپ قرار دهد؟فقط پول است که می تواند او را به انجام 
ایــن کار تحریک کند. او با نقل این ماجرا در کتاب جدیدش می تواند آمار فروش اش را 
بالا ببرد.با این وجود انگیزه های او می تواند بدتر از این هم باشد. اینکه ترامپ از ریاست 
جمهوری برکنار شــود چه سودی برای بولتون دارد؟ بله او به دنبال ریاست پنس است.
پنس رابطه به مراتب صمیمانه تری با بولتون دارد تا ترامپ، معاون رئیس جمهور ممکن 
است موضع نظامی تهاجمی تری علیه ایران اتخاذ کند، در حالی که ترامپ تمایلی به این 
کار ندارد. فکر به این موضوع هم حتی قند در دل بولتون آب می کند!توجه داشته باشید 
که ترامپ هم اکنون نیز با سیاست محاصره اقتصادی علنا با ایران می جنگد و به اندازه 
کافی مرد خطرناکی هست، اما مسلماً پنس در صورت قدرت گرفتن می تواند خطرناک تر 
باشــد.این هایی که گفتیم دلیلی بر آن نیست که ترامپ نباید استیضاح شود بلکه دلیلی 

است که پنس هم باید استیضاح شود.

واکنش ها به انتخاب نخست وزیر جدید عراق

سیاستمدار فراقومیتی و فرافرقه ای 
از یــک دوره  پــس 
طولانــی  نســبتا 
در  سیاسی  آشفتگی 
عــراق، بالاخره روز 
شــنبه »برهم صالح« 
این  جمهــور  رئیــس 
کشــور »محمد توفیق 
مامــور  را  عــلاوی« 
کابینه جدید  تشــکیل 
پایگاه  کــرد.  عــراق 
خبری »بغــداد الیوم« 
گــزارش داد که محمــد توفیق علاوی با 
انتشــار یک فایل ویدئویی در فیســبوک 
خود اعلام کرده است که برهم صالح وی 
را مامور تشــکیل دولت جدید عراق کرده 
اســت. وی در این فایل ویدئویی، خواستار 
»تداوم تظاهرات تا زمان تحقق مطالبات و 
برگزاری انتخابات زود هنگام« شد. محمد 
توفیق عــلاوی همچنین وعــده داد که 
دولتی را تشکیل خواهد داد که با مطالبات 
ملت عراق همخوانی داشته باشد. نخست 
وزیر جدید عــراق همچنین گفت که »در 
راستای تعیین زمان انتخابات آتی« تلاش 

خواهد کرد. 
»محمــد الخالدی« عضــو پارلمان عراق 
نیز اعلام کرد که محمــد توفیق علاوی 
به صورت رســمی، مامور تشکیل کابینه 
جدید شده و توانسته است »موافقت همه 

طیف های سیاسی را جلب کند«.
رئیس جمهــور عــراق هفته گذشــته به 
فراکســیون های پارلمانی این کشور تا روز 
شــنبه )12 بهمن( فرصت داد تا بر ســر 
نخست وزیر جدید به توافق برسند. محمد 
توفیق عــلاوی دو دوره وزیــر ارتباطات 
دولت نوری المالکی نخســت وزیر اسبق 
عراق بود، ولی به خاطــر اختلاف با وی، 
در سال 2012، استعفا کرد. او سال 2006، 
نیز به عنوان نماینده پارلمان عراق انتخاب 

شد.
واکنش مقتدی صدر به انتخاب توفیق 

علاوی
مقتدی صدر، رهبر جریان صدر به انتخاب 
محمــد توفیق علاوی به عنوان نخســت 
وزیر جدید عراق واکنش نشــان داد. رهبر 
جریان صدر عراق خاطرنشــان کرد: امروز 
در تاریــخ عــراق ثبت خواهد شــد. ملت 
نخســت وزیر را انتخاب کرد، نه گروه های 
سیاسی. و این اقدام مهمی است که آینده 
را تقویت می کنــد. وی در ادامه افزود: ما 
امروز به ادامــه تظاهرات صلح آمیز جهت 
تکمیل کابینه وزرای مستقل که برخاسته 
از ملــت باشــند، پایبند هســتیم. مقتدی 
صدر اعــلام کرد: امیدواریــم که علاوی 
تسلیم فشــارهای خارجی و داخلی نشود 
و برنامه هایش را مشــخص کند، در شروع 
انتخابــات زودهنگام عجله کند و به دنبال 
حفظ حاکمیت عراق و استقلال آن باشد تا 

جایگاه این کشور حفظ شود.
تبریک عادل عبدالمهدی به توفیق علاوی
نخســت وزیر دولت مســتعفی عراق طی 
تماســی تلفنی با محمــد توفیق علاوی، 
نخست وزیر جدید این کشور انتخاب وی 
برای تصدی این پســت را تبریک گفت. 
وزیر  نخســت  عبدالمهدی،  عــادل  دفتر 
مستعفی عراق اعلام کرد که عبدالمهدی 
با توفیق علاوی تماس تلفنی برقرار کرد و 
ضمن عرض تبریک به وی برای انتخابش 
جهت تشکیل کابینه، برای علاوی آرزوی 
موفقیت کــرد. عبدالمهدی در جریان این 
تماس از آمادگــی اش جهت همکاری با 
عــلاوی خبــر داد. عبدالمهدی و علاوی 
در جریان این تمــاس تلفنی بر همکاری 
مشترک به گونه ای که متناسب با خواسته 
های دوران مرحله تشــکیل کابینه باشد، 

تاکید کردند.
مک گورک: محمد توفیق علاوی انتخاب 

بسیار خوبی است.
نماینده ویژه سابق رئیس جمهوری آمریکا 
در ائتلاف بین المللــی مبارزه با داعش در 
واکنش بــه انتخاب محمد توفیق علاوی، 
به عنوان نخســت وزیر عراق خاطرنشان 
کرد: علاوی گزینه بســیار خوبی است و 
مســتحق حمایت کامل است. برت مک 
گورگ، نماینده ویژه سابق رئیس جمهوری 
با  بین المللــی مبارزه  ائتــلاف  آمریکا در 
داعش در صفحه کاربــری خود در توییتر 
نوشت: محمد توفیق علاوی گزینه بسیار 
خوبی برای پســت نخست وزیری است و 

وی شایستگی حمایت کامل را دارد.
محمد توفیق العلاوی کیست؟

محمــد توفیق العلاوی متولــد 1۹۵۴ در 

شهر بغداد اســت. وی تحصیلات ابتدایی 
و متوســطه خــود را در همین شــهر به 
پایان رساند و سپس در دانشکده معماری 
دانشگاه بغداد مشــغول به تحصیل شد. با 
این همه العلاوی در سال آخر دانشگاه به 
علت آغاز دستگیری های گسترده مخالفان 
حزب بعث، به علــت نزدیکی به آیت الله 
محمد باقر صدر، مجبور به ترک دانشــگاه 
و مهاجرت به لبنان شد. العلاوی در لبنان 
وارد دانشگاه آمریکایی بیروت شد و موفق 
به اخذ لیسانس معماری از این دانشگاه در 
سال 1۹80 شــد. محمد العلاوی در ابتدا 
جزو حزب »الدعوه الاسلامیه« عراق بود، 
اما پس از مدتی به علت اعتراض بسیاری 
از گروه هــای سیاســی به نزدیکــی او با 
گروه های اسلامی، از این حزب خارج شد. 
وی پس از مدتی در تمایز بین سیاســت و 
دین از مفهوم »دولت مدنی« حمایت کرد 
و به همین دلیل در فهرســت ائتلاف ملی 
وارد لیســت لیبرال دولت »ایاد العلاوی« 

شد.
مناصب سیاسی محمد توفیق العلاوی

رســمی  مقام  نخســتین  العلاوی  محمد 
سیاسی خود را با ورود به پارلمان عراق در 
سال 2006 به دســت آورد. در اواخر سال 
2010 هنگامــی که نماینــده پارلمان بود 
به عنــوان وزیر ارتباطات در دولت »نوری 
المالکی« منصوب شد، اما به دلیل اختلاف 
با نخســت وزیر در پایان ســال 2012 از 
مقام خود اســتعفا داد. از جمله اقدامات او 
در دوران وزارت، ارائــه یک طرح امنیتی 
یکپارچه بــرای محافظت از شــهر بغداد 
و شــهر های مهــم از بمــب گذاری های 
تروریســتی و محافظت از مرز های عراق 

و ســوریه در برابر ورود تروریســت ها به 
کشور بود که در ســال 200۷ مطرح شد. 
اگر چه این طرح در جلســه هیات وزیران 
به تصویب رســید و قرار شــد کمیته ای 
مرکب از 22 نفــر و از پنج وزارت خانه در 
آن مشارکت داشــته باشند، اما با استعفای 
العلاوی از سمت خود نا تمام ماند. اختلاف 
محمد توفیق العلاوی با نوری المالکی به 
حدی بود که وی در جریان نشســت هایی 
در اربیــل و نجف، تلاش کــرد تا دولت 
نوری المالکی را ناکارآمد نشــان دهد. این 
اقدامات محمد توفیــق العلاوی منجر به 
تشکیل کمیسیون های تحقیقاتی علیه وی 
شد که در نهایت دســتگاه قضایی وی را 
به اتهام اتلاف بیت المال به هفت ســال 
زندان محکوم کرد. اما این حکم در نهایت 
در سال 201۴ نقض و توفیق العلاوی که 
در خارج به ســر می بــرد، از تمام اتهامات 

تبرئه شد.
دیدگاه های محمد توفیق العلاوی

دیدگاه هــای توفیق العلاوی را می توان بر 
اساس نوشته های وی در نشریات مختلف 
به دست آورد. در زمینه اقتصاد وی مقالات 
متعددی را در رســانه های مختلف منتشر 
کرده اســت کــه در آن از آینده خطرناک 
و ناشــناخته اقتصاد عراق بــه دلیل افت 
قیمت نفت ابراز نگرانی می کند. وی معتقد 
اســت که عراق می تواند از طریق موقعیت 
جغرافیایی خود، درآمد هــای بالایی را به 
دست آورد. در این خصوص توفیق العلاوی 
سه پروژه مهم را به دولت این کشور ارائه 
داد که به علت استعفای او هنوز به مرحله 
اجرا در نیامده است. نخست پروژه »کابل 
نوری« بود که کشــور های نیم کره شرقی 

)چین، هند، اســترالیا، کره، پاکســتان، و 
غیره( را به کشــور های غربی به ویژه اروپا 
و آمریــکا وصل می کنــد. وی معتقد بود 
عراق از این پروژه می تواند ســالانه حدود 
دویســت میلیون دلار درآمد کســب کند. 
طرح هــای بعدی محمــد توفیق العلاوی 
برای عراق، پروژه »کانال خشک« و پروژه 
»جاده ابریشــم« بود که هر دو به توسعه 
ریلی این کشور وابسته است. این دو پروژه 
علاوه بر منافع مســتقیم آن هــا در پیوند 
دادن شهر های عراق و توسعه حمل و نقل 
عمومی و کالا ها در این کشــور، می توانند 
ســود های کلانی را برای عراق به دست 
آورند که سالانه بین شش تا هشت میلیارد 
دلار تخمین زده می شود. برخی از ناظران 
توفیــق العلاوی را فردی فرا قومیتی و فرا 
فرقه ای می داننــد. این ناظران تاکید دارند 
که وی در زمان ریاســت خــود بر وزارت 
ارتباطــات، ارزیابی کارکنان این وزارتخانه 
را به دور از وابستگی های مذهبی، فرقه ای 

یا قومی انجام داد. 
عــادل عبدالمهدی نخســت وزیر دولت 
پیشــبرد امورعــراق در 2۹ نوامبر 201۹، 
اســتعفای خود را به پارلمــان ارائه کرد و 
پارلمــان نیز با این اســتعفا موافقت کرد. 
شهرها و اســتان های جنوبی عراق از نهم 
مهر مــاه )اول اکتبر( به جــز ایام اربعین 
شــاهد تظاهــرات و اعتراضــات مردمی 
بــه اوضــاع اقتصــادی و فســاد در این 
کشــور بوده و طی این مدت، شمار قابل 
توجهــی از معترضــان و نیروهای امنیتی 
به دلیل درگیری با اقدامات خشــونت آمیز 
 برخی از »آشــوبگران« کشــته یا زخمی

 شده اند.
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چالش های شرکت های دانش بنیان
مجید پوراکبر

رئیس هیئت مدیره یک شرکت دانش بنیان

یـک شـرکت دانش بنیـان مجموعـه ای حقوقـی حقیقی اسـت کـه بـا قرارگیری در 
یـک سـاختار اقتصادی-اجتماعـی برنامه ریزی شـود، شـکل سـازمانی می پذیرد و با 
اسـتفاده از دانش، نیروی متخصص و سـاختار پویای سـازمانی به تولید محصولات 
و ارائـه خدماتـی بـا قابلیت های نـوآوری، ثروت آفرینی و جهش زا می پـردازد. در این 
تعریـف، نـه تنهـا تولید محصولات یـا ارائه فرمت بلکـه تولید دانـش و دانش افزایی 
هـم بـه عنـوان یک سـتاره حائـز اهمیـت، مـورد توجه اسـت. زیـرا ارتقـا دانش در 
حفره هـای تخصصـی یـک شـرکت دانش بنیـان خـود یک نـوآوری در آن شـرکت 
بـوده و نتایـج آن شـامل ایجـاد وجـه تمایـز در محصول/خدمت شـرکت در سـطح 
بـازار هـدف، بـه عنـوان ارتقـای دانـش بومـی و بهبـود سـطح توسـعه یافتگی در 
سـطح ملـی، مطـرح اسـت. کسـب وکارهای دانش بنیان در مقایسـه با دیگـر صنایع 
دارای تمایزهایـی از جملـه: مهـارت بـالا و تحصیـلات عالـی نیـروی کار، سـطح 
بـالای تحقیـق و توسـعه، گرایـش زیـاد بـه صـادرات، دارابـودن درصـد بالایـی از 
دارایی هـای نامشهود)سـرمایه فکـری(. محصـولات و خدمات با منحنـی عمر کوتاه 
و حاشـیه سـود ناخالـص بـالا هسـتند، عـلاوه برایـن، کسـب وکارهای دانش بنیـان 
از فناوری هـای پیشـرفته و فرآیندهـای نوآورانـه در محصـول یـا خدمـت اسـتفاده 
می کننـد. درواقـع توسـعه و ایجـاد شـرکت های دانش بنیـان در سـال های اخیـر 
یـک حرکـت کارآفرینانـه بوده اسـت کـه بـرای گسـترش تعـداد و ارتقـا سـطح این 
شـرکت ها، دانشـگاه ها و جامعـه دانشـگاهی بـه عنوان یک رکن اساسـی محسـوب 
می شـود. طـرح اسـتراتژی توسـعه صنعتی شـرکت های دانش2بنیان بـه دلیل اینکه 
بـا یـک دید صرفـا اقتصادی تدوین شده اسـت و ابعـاد مدیریت پژوهـش و فناوری، 
سیاسـت گذاری و آینده نـگاری پژوهـش و فنـاوری در آن بـه صـورت صحیـح و 
کارآمـد لحـاظ نشده اسـت، در دسـتیابی به فناوری های پیشـرفته سـطح در آسـیاب 
جنوب شـرقی در 20 سـال آینده)شـامل پژوهـش و فناوری اطلاعـات، نانوپژوهش 

و فنـاوری، الکترونیـک( آنگونـه کـه انتظار مـی رود اثربخشـی ندارد.
ویژگی های کسب وکار در شرکت های دانش بنیان

1- ایده هـای نو)ایـده محـوری(: ایده پـردازی مقدمـه فرآینـد نـوآوری بـوده و تولید 
ایده هـای جدیـد یـک منبـع مهـم نـوآوری در داخـل سـازمان اسـت. درایـن بیـن 
عـلاوه براینکه کسـب وکار دانش بنیـان از دارایی های دانشـی خود بـه عنوان مزیت 
رقابتـی اسـتفاده می کننـد، سودشـان نتیجـه تجـاری سـازی ایـده و نوآوری هـای 

اسـت. جدید 
2- قابلیـت تجاری بـودن ایده هـا: از آنجـا کـه بـه بـازار رسـاندن یـک محصـول 
تضمیـن کننـده موفقیـت و بقـای سـازمان ها می باشـد، تجـاری سـازی بـه عنـوان 
یـک عامـل حیاتـی فرآینـد تبدیـل فنـاوری بـه محصـول موفـق اقتصـادی مطرح 

می شـود.
۳- رقابت پذیـری: سـازمان های امـروز بـه طـور مداوم در تلاشـند تا خـود را از رقبا 
متمایـز کننـد. در ایـن میـان شـرکت های دانش بنیـان دارای قابلیـت مهمـی چـون 

رقابـت مثبـت، زایش و توسـعه و متناسـب بـا اقتصاد درحال رشـد می باشـند.
برخی چالش های پیش روی شرکت های دانش بنیان

- فرار مغزها و کمبود نیروی خبره و نوآور در شرکت ها.
- ناکافی بودن حمایت های مالی از شرکت ها.

- رقابت های پیچیده و متلاطم در بازارهای داخلی و خارجی.
- عدم وجود تیم حرفه ای، بازاریابی و ضعف ارتباطات با بازار.

- عدم وجود امنیت سرمایه گذاری بر ایده شرکت ها جهت سرمایه گذاری.
- قیمت گذاری نامناسب و غیرواقعی محصول یا خدمت در بازار.

- نبود زیرساخت لازم در حوزه نوآوری و پرورش نیروی انسانی در شرکت.
- وجود ریسک های فنی و تجاری در ارائه محصولات جدید.

- مشکلات ساختاری و مدیریتی کشور.
- وجود ناکافی تکنولوژی متناسب برای حضور و توسعه محصولات جدید.

- قوانین سخت و دست وپاگیر دولتی.
- شرکت و حجمه تبلیغاتی محصولات خارجی در کشور.

- رکورد صنعت و بازارهای داخلی.
- مشکلات اقتصادی کشور.

 برخی پیشنهادات جهت توسعه و راه اندازی کسب وکارهای دانش بنیان
 در کشور

- تدوین خط مشی های دولتی ) حمایت تجاری، نظام مالیاتی، نظام بیمه...(.
- ایجـاد زیرسـاخت مناسـب) ارتبـاط از راه دور، فنـاوری اطلاعـات، شـبکه های 

. ) علمی
سـرمایه گذاری  ریسـک پذیر،  سـرمایه گذاران  مطلـوب)  مالـی  منابـع  تامیـن   -

خارجـی(.
- تغییر رویکرد نظام بانکی و حمایت های واقعی از شرکت در دانش بنیان.

- تغییر نظام آموزشی از حفظیات به سمت نوآوری، ابداع و خلاقیت.
- توجه دانشگاه ها و مراکز تحقیقاتی به تحقیقات بنیادی.

- ارتباط موثرتر سه گانه بین دانشگاه ها، پارک ها و صنعت.
- حمایت و تشویق ایجاد مراکز پیشرفته کسب وکارهای کوچک دانش بنیان.

- تلاش در جهت جذب محققان ایرانی خارج از کشور.
- اختصاص سهم قابل توجهی از تولید ملی سرانه به فناوری های برتر.

- ترویـج فرهنـگ حمایـت از محصـولات ایرانـی و ارتقـا سـطح اعتمـاد ملـی بـه 
ایـن محصـولات.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان خبر داد:

قیمت گوشت مرغ، کمتر از مصوبه بازار
جهاد  سازمان  رییس 
استان  کشــاورزی 
خراســان رضــوی 
ســال  در  گفــت: 
خرید  به  شروع  جاری 
ذخیره سازی گوشت  و 
مرغ برای ایام شب عید 
و ماه مبــارک رمضان 
با تولید بسیار  کردیم و 
خوبــی که در اســتان 
قیمــت  دارد،  وجــود 
گوشت مرغ در اســتان زیر قیمت مصوب 
تنظیم بازار اســت. لازم به ذکر است که 
در سال ۵۷ تولید گوشت مرغ کشور 260 
هزار تن بوده و اکنون در کشور نزدیک به 

دو میلیون تن است.
محمدرضا اورانی در نشست خبری سازمان 
جهاد کشاورزی اســتان خراسان رضوی، 
افزود: ما در ســال جاری افزایش بسیاری 
خوبــی را در جوجه ریــزی در واحدهــای 
مرغ داری اســتان داریــم، کل تولید ما در 
این حوزه 1۵6 هزار و 60 تن است، ضمن 
اینکه تولید مازاد مرغ اســتان ما به استان 

تهران می رود.
وی خاطرنشــان کــرد: زمانی که انقلاب 
اســلامی به پیروزی رسید، تولید تخم مرغ 
در کشــور 160 هزار تن بوده است، امروز 
فقط در اســتان خراسان رضوی 1۴2 هزار 
تن تخم مرغ تولید می شود و در کل کشور 
یک میلیون و 2۴0 هزار تن تخم مرغ تولید 
می شود و استان خراسان رضوی با داشتن 
11.۴ درصد از تولید تخم مرغ کشــور رتبه 

دوم کشور را در اختیار دارد.
در سال جاری بالغ بر 12 هزار تن تخم مرغ 
از واحدهای تولیدی استان توسط اتحادیه 
مرغ تخم گذار اســتان به کشورهایی مانند 
افغانستان، تاجیکستان و عمان صادر شده 

است.

رییس ســازمان جهاد کشــاورزی استان 
خراســان رضوی تصریح کرد: در ســال 
1۳۵۷ تولید گوشت قرمز کشور ۳۵۵ هزار 
تن بوده و ســهم اســتان زیر 1۵ هزار تن 
بوده است. امروز تولید گوشت در کشور به 
800 هزار تن رســیده و سهم استان حدود 
۷6 هزار تن اســت. با توجه به پرواربندی 
بســیار خوبی که در واحدهــای دامداری 
سبک و سنگین استان انجام شده در ستاد 
تنظیم بازار اســتان مصوب شده است که 
پس از اخذ مجوز ســتاد تنظیم بازار کشور 
ما از دام پروری استان برای ایام عید و ماه 

مبارک رمضان خریداری بکنیم.

اهمیت توسعه مکانیزاسیون
وی ادامه داد: اهمیت توسعه مکانیزاسیون 
یعنی ماشین آلات، ادوات و دنباله بندهای 
کشاورزی در سه چیز است؛ کاهش سختی 
و صعوبــت کار، کاهش هزینه تولید یعنی 
وقتی کــه هزینه تولید کاهش پیدا می کند 
درآمــد بیشــتری را نصیــب تولیدکننده 
می کند و کاهش قیمت تمام شــده یعنی 
محصولی که وارد بــازار خارجی و داخلی 
بنابراین  می شــود.  پذیرتر  رقابت  می شود 
راه توســعه بخش کشــاورزی و استفاده 
حداکثــری از منابع و نهاده هــای تولید با 
رعایــت حفظ آن برای نســل های آتی از 
مسیر توســعه ماشین آلات و تکنولوژی در 
بخش کشاورزی است.رییس سازمان جهاد 
کشاورزی اســتان خراسان رضوی تصریح 
کرد: در بدو پیروزی انقلاب اســلامی در 
کل کشــور تعداد تراکتورها و کمباین های 
فعال در بخش کشــاورزی حــدود 100 
هزار دســتگاه بود، امروز بالغ بر ۳00 هزار 
دســتگاه انواع تراکتــور و کمباین در زیر 
بخش هــای زراعی، باغــی، دامی و طیور 
فعالیت می کنند. از ابتدای سال ۹۳ تا پایان 
سال ۹۷ ما در استان ۴00 میلیارد تومان در 

حوزه ماشــین آلات، ادوات و دنباله بندهای 
که ۳20  داشتیم  کشاورزی سرمایه گذاری 
هــزار میلیارد تومان آن تســهیلات ارزان 
قیمت بوده و 80 هــزار میلیارد تومان آن 

هم سهم آورده مردم بوده است.
وی اضافــه کــرد: برای ســال ۹8، 12۳ 
میلیــارد و ۴00 میلیون تومان به ما اعتبار 
ابلاغ شــده و ما متقاضیان را با مبلغی بالغ 
بر 1۹1 میلیــارد و ۹8۷ میلیون تومان به 
شــعبات بانک عامل که بانک کشاورزی 
است، معرفی کردیم از این مبلغ ۹2 میلیارد 
و 1۳۴ میلیون تومان در شعبات بانک های 
کشاورزی مصوب شده و 8۷ میلیارد و ۵2۷ 

میلیون تومان پرداخت شده است.
افزایش خرید تضمینی گندم در استان

اورانی با اشــاره به افزایش خرید تضمینی 
گندم خاطر نشــان کرد: در سال ۹۷، ۳20 
هزار تن خریــد تضمینی گندم داشــتیم 
و در ســال ۹8 این مقدار بــه ۵02 و نیم 
هزار تن خرید تضمینی گندم رسیده است. 
خرید تضمینی ما حدود ۵1 درصد و تولید 

گندم ما حدود ۳6 درصد در اســتان نسبت 
به سال گذشــته افزایش یافته است و در 
ســال ۹8 بالغ بر ۴2۷ هــزار تن تولید جو 
داشتیم که نسبت به ســال ۹۷ حدود ۴۳ 
درصد افزایش داشــتیم.وی بیان کرد: در 
خصــوص پنبه حدود 16 درصد و در بحث 
دانه هــای روغنی حدود 2۷ درصد افزایش 
تولید داشتیم یعنی بالغ بر 11 هزار ۷1۳ تن 
تولید دانه کلزا داشتیم. سطح کشت کلزا به 
حدود دو برابر نســبت به سال زراعی قبل 

افزایش پیدا کرده است.
رییس ســازمان جهاد کشــاورزی استان 
پرداخت  در خصــوص  خراســان رضوی 
تســهیلات تصریح کــرد: از محل مانده 
اشــتغال پایدار، تبصره 18، سیســتم های 
نوین آبیاری، خط اعتباری مکانیزاســیون 
و کمک هــای فنی اعتبــاری بالغ بر 28۹ 
میلیارد و 26۳ میلیون تومان تســهیلات 
پرداختی داشتیم و در پایان سال این عدد 
حتما به بیش از ۳00 میلیارد تومان افزایش 

خواهد داشت.

پرداخت تنها بخشی از خسارات 
کشاورزان استان 

معاون برنامه ریزی ســازمان مهاد کشــاورزی 
اســتان خراسان رضوی گفت: تا کنون 10 هزار 
و 2۴۳ پرونده تشــکیل شده و سیکل آن بسیار 
خاص بوده و از طریق نرم افزار »سجاد«  وزارت 
کشور انجام می شود و قابلیت دسترسی فقط با 
اجازه وزارت کشور است. میزان خسارتی که در 
فروردین ماه براثر سیل ایجاد شده 602 میلیارد 
تومان اســت. از تعداد پرونده هایی که تشکیل 
شده با توجه به دستورالعمل ابلاغ شده که به ما 
امکان پرداخت ۴0 میلیارد و ۵۹0 میلیون تومان 
از خســارات را می دهد، حدود ۹86۳ پرونده که 
۷۵۵2 نفر از آن بهره مند می شوند، رسیدگی شده 
بانک های  اســت.حاجی مجتهدی در خصوص 
پرداخت کننده تســهیلات عنوان کرد: بیشترین 
میزان معرفی به تعداد ۴۵۵6 پرونده به مبلغ 2۵ 
میلیارد تومان به بانک کشــاورزی معرفی شده 
است و مابقی به بانک هایی مانند ملی، صادرات 
و سپه معرفی شده اند که تسهیلات کم بهره به 

متقاضیان تعلق گرفته است.
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دبیر نهاد مردمی اقتصاد مقاومتی خراسان رضوی، گفت: 
پس از گذشــت یک ســال از آغاز طرح مثلث توســعه 
اقتصادی فرهنگی در اســتان، تعــداد معین های اقتصاد 
مقاومتی به ۱۶۳ معین رسیده است که ۹۸ درصد آنها را 
بخش خصوصی و موسسات عمومی غیر دولتی تشکیل 

می دهند.
به گــزارش صبح امروز، علی اکبــر لبافی با بیان اینکه 
نقشه راه فعالیت ها در ۶ گام با ۴۰ برنامه عملیاتی تهیه، 
تدوین وابلاغ شــده است، افزود: تاکنون بیش از ۱۱۰۰ 
طرح کســب و کار مورد بررسی قرار گرفته و کارت های 
اهداف برای بیش از ۴۰ درصد روستاهای استان توسط 

نهاد  مردمی اقتصاد مقاومتی تهیه و صادر شده است. 

وی تصریح کرد:  تاکنون ۱۵۵۵ پروژه یا کســب و کار 
متوسط و کوچک توسط ۷۳ معین اقتصاد مقاومتی استان 
در ۲۸ شهرســتان، در سامانه رصد فعالیت معین ها ثبت 
شده که از این تعداد، ۶۲۹ پروژه توسط ۳۵ معین به تایید 
گروه کارشناســی نهاد مردمی اقتصاد مقاومتی خراسان 

رضوی رسیده است.
لبافی خاطرنشــان کرد: حجم کل سرمایه گذاری ۲۴۰۰ 
میلیارد تومان پیش بینی شــده است که با بهره برداری 
کامل طرح ها،  پیش بینی شــده ایــن فعالیت ها ۵ هزار 
و ۹۶۱ فرصت شــغلی در اســتان ایجاد خواهد کرد که 

تاکنون اسامی ۴۰۰ نفر از شاغلین ثبت شده است.
وی با اشــاره به این مطلب که طبــق آمارهای واصله 

از ســامانه رصد، از ۶۲۹ فعالیت تایید شــده ، ۵۵ درصد 
فعالیت ها مربــوط به حوزه کشــاورزی و زیر مجموعه 
این بخش  اســت، افزود: به لحــاظ فراوانی فعالیت های 
اقتصادی ،۵۰۷ فعالیت ایجــادی،۶۴ فعالیت تکمیلی و 
باقی مانده فعالیت ها هم توســعه ای هســتند، از طرفی 
براساس نوع اشــتغال ۵۹۵ فعالیت با ماهیت دائم و ۱۲ 

فعالیت فصلی و ۲۲ واحد هم تثبیت اشتغال شده اند.
دبیر نهاد مردمی اقتصاد مقاومتی خراسان رضوی افزود: 
در حوزه حســاب  سپرده های توســعه روستایی نیز ۱۶۶ 
حســاب توسعه توسط ۱۷ معین اقتصاد مقاومتی با تعداد 
کل ۸۸۰۷ نفر اعضا در سامانه ثبت شده است که از این 
تعداد، ۸۶ حســاب سپرده روســتایی توسط نهاد مردمی 

اقتصاد مقاومتی استان بررسی و تایید شده است.
لبافی در پایان ابراز کرد: طبق ارزیابی های صورت گرفته 
از ســامانه در نیمه اول بهمن ماه ۹۸، شهرســتان های 
درگز، رشتخوار، سبزوار، بینالود، تربت حیدریه، بردسکن، 
خلیل آباد و کاشــمر شهرســتان های پیش رو در زمینه 

فعالیت معین اقتصاد مقاومتی خراسان رضوی بوده اند.

ناظر گمــرکات خراســان رضوی گفت: بیشــترین میزان 
صادرات از گمرک مشهد صورت گرفته که حدود 1.1 دهم 
میلیون تن کالا به ارزش 1.1 دهم میلیارد دلار بوده اســت. 
عمده کالاهای صادراتی استان شــامل زعفران، میوه وتره 
بار، پســته، مواد خوراکی، مقاطع فلزی، مصالح ساختمانی و 
منسوجات است.امید جهانخواه  در نشست خبری به مناسبت 
دهــه فجــر و روز جهانی گمرک در دفتــر نظارت گمرک 
مشــهد ضمن اعلام شعار گمرک در ســال 2020 مبنی بر 
»تقویت کننده ثبات و شــکوفایی اقتصاد و محیط زیست« 
اظهار کرد: در ده ماهه امسال سه میلیون تن کالا از گمرکات 
استان به ارزش 1.5 میلیارد دلار صادر شده که از نظر وزنی 
20 درصد رشــد و از نظر ارزشــی 20 درصد کاهش داشته 
است.وی افزود: میزان واردات استان 240 هزار تن به ارزش 

315 میلیون دلار اســت که از نظر وزنی 12 درصد رشد و از 
نظر ارزشی 13درصد رشــد داشته است، تراز تجاری استان 
حدود 1.2 میلیارد دلار مثبت اســت. بیشــترین میزان رشد 
صادرات گمرکات استان مربوط به گمرک دوغارون است که 
از نظر وزنی 69 درصد رشد و ارزشی 195 درصد رشد داشته 
است.جهان خواه خاطرنشان کرد: عمده ترین مقاصد کالاهای 
صادراتی استان شامل کشــورهای افغانستان، ترکمنستان، 
عراق، ازبکســتان و امارات اســت. در 10 ماهه سال جاری  
به 89 کشــور جهان کالا صادر شده که 10 کشور جدید به 
کشــورهای مقصد کالاهای صادراتی اضافه شده که شامل 
زامبیا، ســریلانکا، مصر، آرژانتین و ... است.وی اضافه کرد: 
عمده کالاهای وارداتی ما شامل پنبه، مواد شیمیایی، ابریشم، 
حبوبات و برنج، مبدا کالاهای صادراتی اســتان ازبکستان، 
امارات، ترکیه، چین و روســیه اســت. علت کاهش ارزشی 
کالاها این است که کالاهای صادراتی باید نزد بانک مرکزی 
تعهد بازگشت ارز داشته باشد اما با توجه به اینکه در گذشته 
نرخ ارز بــر مبنای 4200 ملاک بوده اما در حال حاضر نرخ 
ارز بر مبنای نرخ نیمایی براساس نرخ اعلامی بانک مرکزی 
محاسبه می شــود و طبیعتا ارزش کالاهای صادراتی تقلیل 

پیدا می کند و بسیاری از کالاها با توجه به بررسی انجام شده 
شرکت های تولید می توانند تقاضای بررسی ارزش  کالاهای 
خود را اعلام کنند زیرا سیســتم گمرک دائما در حال به روز 
رسانی اســت.وی ادامه داد: در حال حاضر گمرکات مرزی 
ما تماما به دســتگاه ایکس ری مجهز هستند اما تنها در مرز 
دوغارون نیازمند یک دســتگاه ایکس ری هستیم که طبق 
تفاهم نامه منعقد شده در ستاد اقتصاد مقاومتی میان گمرک 
کشــور و اتاق ایران، قرار شد از ظرفیت بخش خصوصی در 
تامین دستگاه ایکس ری در استان و کل کشور استفاده شود. 
بر این اســاس دستگاه توسط بخش خصوصی خریداری اما 
کنترل بر عهده گمرک است و درآمد آن بین طرفین پرداخت 

خواهد شد.
کالاهای لوکس و خودرو اجازه ورود به کشور را ندارند

جهان خواه در خصــوص ممنوعیت کالاهــای صادراتی و 
وارداتــی گفت: در بخش واردات تمامی اشــخاص حقیقی، 
حقوقی، دولتی و غیردولتی باید قبل از ورود کالا به کشــور، 
در وزارت صمت ثبت سفارش شود. پس از تحریم ها کالاها 
به چهار گروه کالایی تقســیم شــد که شــامل گروه یک، 
کالاهای اساســی که ارز 4200 به آن تعلق می گیرد، گروه 

دوم کالاهایی که از نیمایی به آن تعلق می گیرد، گروه ســه 
کالاهایی که باید در قبال آن صادرات صورت بگیرد و گروه 
چهارم کالاهایی که اجازه ثبت ســفارش ندارند، اســت. در 
حال حاضر کالاهای لوکس و خودرو اجازه ورود به کشــور 
ندارنــد. همچنیــن در زمینه صادرات نیــز کالاهای خام و 
مــواد اولیه اجازه خروج از کشــور را ندارند.وی در خصوص 
اقدامات گمرک استان خراسان رضوی برای مقابله با قاچاق 
اظهار کرد: در این زمینه ســامانه جامع امور گمرکی چندین 
ســال است که راه اندازی شــده و به صورت کامل در تمام 
گمرکات اجرا شده است، اقدام بعدی پنجره تجارت فرامرزی 
و تبادل الکترونیک میان سازمان مجوزدهنده و گمرک ایران 
اســت که سبب کاهش تردد ارباب رجوع و دریافت و ارسال 
مجوزهای جعلی شــده است.ناظر گمرکات خراسان رضوی 
بیــان کرد: همچنین یکی دیگر از اقدامات گمرک در جهت 
کاهش قاچاق استفاده از دستگاه ایکس ری است. همانگونه 
که می دانید یکی از مواردی که در رتبه کسب و کار بررسی 
می شود،  توقف کالا است. برنامه جدید گمرک ایران که در 
خراســان نیز استارت زده شــده و آنتن های آن نصب شده، 

پلمپ الکترونیک است.

سهم 98 درصدی بخش خصوصی در معین های اقتصادی

گمرک مشهد رتبه دار بیشترین میزان صادرات

سخنگوی کمیسیون صنایع و معادن مجلس از برنامه خودروسازان برای تغییر در نحوه پیش فروش 
خودرو خبر داد.سعید باستانی درباره علت افزایش قیمت خودرو در بازار، گفت: موضوع گرانی 

چارچرخ ها در بازار، در نشست اخیر کمیسیون صنایع و معادن مجلس با حضور وزیر صنعت، 
معدن و تجارت مورد بررسی قرار گرفت؛ کاهش تولید خودروسازان و در نتیجه افُت عرضه 
به بازار موجب افزایش قیمت  خودور در بازار شــده است.نماینده مردم تربت حیدریه، مه 
ولات و زاوه در مجلس شورای اسلامی از برنامه خودروسازان برای تغییر در شیوه پیش 

فروش خودرو خبــر داد و افزود: در طرح های پیش فروش کنونی، ظرفیت فروش  ظرف 
مدت 2 دقیقه تکمیل شــده و خودروها به دست مصرف کنندگان اصلی نمی رسد.وی اظهار 

کرد: بازار کشــور سالانه به یک میلون و 200 هزار دستگاه خودرو نیاز دارد که باید با تولید داخل 
یا واردات تامین شود در صورتی که نیاز سالانه کشور تامین نشود افزایش قیمت چارچرخ ها ادامه دار 
خواهد بود.این نماینده مردم در مجلس دهم با بیان اینکه برنامه خودروسازان تولید و تامین نیاز بازار 
است، اضافه کرد: از آنجایی که تقاضا در ماه های پایانی سال افزایش می یابد باید تمهیدات لازم برای 

ساماندهی وضعیت موجود و جلوگیری از بروز مشکلات اندیشیده شود.

معاون مدیرعامل شــرکت ملی پخش فرآورده های نفتی از گازسوز شدن یک میلیون و ۴6۴ هزار 
خودروی وانت، تاکسی، ون و مسافربر شخصی به صورت رایگان خبر داد.

حمید قاسمی با اشاره به برنامه های شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی برای دوگانه سوز 
کــردن خودروها، گفت: در یک طرح 16 ماهه، تبدیل یک میلیون و ۴6۴ هزار خودروی 
وانت، تاکســی، ون و مسافربر شخصی به صورت رایگان به دوگانه سوز آغاز شده است، 
البته امیدواریم تغییر قیمت ها و تورم بر این مهم تاثیر نگذاشــته و بتوانیم کارها را طبق 

برنامه جلو ببریم.معاون مدیرعامل شــرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ادامه داد: ثبت 
نام ها برای دوگانه ســوز کردن خودروها آغاز شــده و تاکنون حدود 2۹0 هزار نفر در سایت 

irngv.ir ثبت نام کرده اند و هر قدر صاحبان خودروهای وانت، تاکســی، ون و مســافربر شخصی 
سریع تر اقدام به ثبت نام کنند خودروهای آن ها زودتر تبدیل به گازسوز می شود.وی افزود: کافی است 
افراد متقاضی نام خود را در سایت مذکور ثبت نام کنند، چراکه مابقی کارها به صورت پیامکی انجام 
شــده و می توانند خودروی خود را به گازسوز تبدیل کنند.قاسمی بیان کرد: ماشین های شخصی در 

اولویت اول گازسوز کردن نیستند اما به دنبال ارائه وام به آن ها برای تحقق این مهم نیز هستیم.

آغاز گازسوز کردن رایگان خودروشیوه پیش فروش خودرو تغییر می کند
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رئیس پلیس راهور نیروی انتظامی جمهوری اسلامی ایران همزمان با دهه 
فجر با حضور در مشهد در دفتر نظارت همگانی 1۹۷ حاضر و با شهروندان 

دیدار و گفتگو کرد.
به گزارش صبح امروز، سرتیپ کمال هادیانفر گفت: به منظور همکاری و 
حل مشکلات شهروندان جرایم رانندگی ۴۵ هزار خودر و در کشور تقسیط 

شده  و این طرح تا پایان سال فعال است. 
وی گفت:۷/1درصد افزایش کشته شــدگان  تصادفات رانندگی در کشور 

شاهد بوده ایم. 
ســرتیپ هادیانفر افزود:سیســتم های پیامکی اعلام تخلفات رانندگی راه 
اندازی و در کمتر از 2۴ساعت به رانندگان متخلف گزارش داده می شود. 
وی گفت:سیســتم های پهبادی برای کنترل دقیق و هوشــمند جاده های  
کشــور به خصوص در محور سمنان به مشهد فعال می شوند و امیدواریم 
به پشتوانه همکاری شهروندان شــاهد ارتقای نظم و امنیت و سلامتی و 

نشاط شهروندان عزیز باشیم.

تقویت  سیستم های پیامکی 
اعلام تخلفات رانندگی 
و کنترل های پهبادی در 
محورهای جاده ای 

معاون آموزش متوسطه اداره کل آموزش 
و پرورش خراســان رضوی گفت:در این 
چهار دهه پس از انقــاب جایگاه علمی 
و آموزشــی ایران نســبت به گذشته رشد 
چشــمگیری یافتــه و ایران بــه یکی از 
قطب های علمی، پژوهشــی و تحقیقاتی 
جهان تبدیل شــده و حضور دانش آموزان 
ایرانــی در المپیادهای علمــی جهانی و 
کســب رتبه های برتر این مسابقات موید 

این نکته است. 
به گــزارش صبــح امروز، رضــا صابری 
تولایی افزود: آموزش و پرورش اســتان 
خراســان رضوی نیز در همین راســتا در 
جهت اعزام دانش آموزان به جشــنواره ها 
و المپیادهای علمی گوناگون تاش نموده 
است و توانسته به توفیقات فراوانی در طی 

چند سال گذشته دست یابد. 

 کسب سه مدال نقره جهانی توسط دانش 
آموزان استان در المپیادهای علمی نجوم، 
شیمی و زیست شناسی، کسب چهار مدال 
علمی  المپیادهــای  در  طای کشــوری 
نجوم، زیســت شناسی و ادبی و نیز کسب 
۱۱ مــدال نقره و ۱۷ مــدال برنز در این 
المپیادها و در نهایت کسب رتبه دوم کشور 
المپیادهای علمی دانش آموزی گوشه  در 
ای از موفقیت آموزش و پرورش استان در 

این چند سال اخیر است. 
کسب سه رتبه تک رقمی کشوری توسط 
دانش آموزان استان در آزمون سراسری در 
رشته های علوم تجربی، ریاضی و فیزیک 
و زبــان خارجی، افزایش رتبه های ســه 
رقمی اســتان از ۷۷۹ نفــر به یک هزار و 
۱۲۴ نفر در سال تحصیلی ۹۸ و ارتقاء یک 
پله ای جایگاه اســتان در کنکور سراسری 

کشــور بخش دیگــری از موفقیت های 
آموزش و پرورش خراســان رضوی است 
که جزء با همت و تــاش تمامی دبیران 

استان محقق نمی شد. 
 وزارت آمــوزش و پرورش در جهت ارتقاء 
و بهبود کارآفرینی، تولید و اشتغال زایی در 
کنار توجه به مســائل آموزشی و پرورشی، 
توجه ویژه به توســعه رشــته های فنی و 
حرفه ای و کاردانش را نیز در دســتور کار 
قرار داده و دســتگاه تعلیم و تربیت استان 
نیز در این راستا اقدامات و توفیقات فراوانی 
داشــته که بالاتر بودن نرخ توسعه متوازن 
استان نسبت به میانگین کشوری و افتتاح 
اولین مرکز رشد و کارآفرینی دانش آموزی 
آموزش و پرورش )مرکاپ( در کشور را می 

توان نام برد. 
 کسب رتبه اول کشوری توسط هنرجویان 

اســتان در المپیاد شایستگی محور، کسب 
دو رتبه اول و یک رتبه دوم کشــوری در 
جشنواره جوان خوارزمی، کسب رتبه اول 
کشــوری در جشــنواره نوجوان خوارزمی 
و کســب رتبه اول کشــوری در جشنواره 

مهــارت های هنــری، المپیــاد فرش و 
مســابقات علمــی کاربــردی هنرجویان 
کاردانش از دیگر موفقیت هایی است که 
توسط آموزش و پرورش خراسان رضوی 
در سال تحصیلی جاری رقم خورده است.

ایران قطب علمی و پژوهشی جهان 

در افتتاحیه پنجاه و دومین نمایشگاه دستاوردهای هسته ای مطرح شد:

بومی سازی صنعت هسته ای 
معاون  ویژه  دســتیار 
رئیــس جمهــور و 
ســازمان  رئیــس 
اتمــی  انــرژی 
تمامی  ایران گفــت: 
چرخــه  بخش هــای 
از  ای  سوخت هســته 
اســتخراج،  اکتشاف، 
غنی  اورانیوم،  فرآوری 
سازی، طراحی و تولید 
مجتمع هــای  انــواع 
ســوخت به منظور بهره برداری  در راکتور 
های تحقیقاتی و قدرت همچون در نیروگاه 
اتمی بوشهر، آب سنگین خنداب اراک را با 
رویکرد اعتماد به نفس و مدیریت جهادی 

بومی سازی شده است. 
به گزارش روزنامه«صبح امروز« علی اصغر 
زارعان روز یکشنبه در مراسم افتتاح پنجاه 
و دومین نمایشگاه تخصصی دستاوردهای 
صنعت هسته ای کشــور در مشهد افزود: 
چهل و یک ســال بالندگی ایران در همه 
زمینه ها باعث گردیده که دشــمن از هیچ 
تلاش و حیلــه ای جهت کم فروغ کردن 

انقلاب اسلامی دریغ ننماید.
وی تصریح کرد: امید است که در گام دوم 
انقلاب نیز با هدفگــذاری ای که صورت 
گرفته اســت بتوانیم  با تلاش و انســجام 
و وحــدت به قله های نهایی پیشــرفت و 

فرهیختگی دست یابیم.
زارعان ادامه داد: یکــی از اهداف مذاکره 
با اروپایی هــا و آمریکایی ها این بود که 
حقوق هسته ای ایران پا برجا بماند و هیح 
حق و حقوق هســته ای واگذار نشود ولی 
از نظر طرف مقابل برجام توافقی باشد که 
انحــراف ایران به فعالیــت های غیرصلح 
آمیز را مســدود کند. یکی از این حقوقها 
در تحقیق و توســعه بود به ویژه در زمینه 
طراحی و ساخت سانتریفیوژ با بهره گیری 
از دانش و مواد اولیه بومی که شاهدید در 
قبل از برجام ما حدودا ۵ نوع ســانتریفیوژ 
بیشــتر در تحقیق و توســعه نداشتیم ولی 
امروز در بهمن 1۳۹8 به طراحی و ساخت 
16 نسل ســانتریفیوژ که همگی با دانش 
ایرانی است دســت یافته ایم که البته این 
بر حســب نیاز کشــور جهت تولید 2۷ تن 
اورانیوم غنی شده برای نیروگاهی همچون 
بوشــهر می باشد چون ســانتریفیوژهای 
نســل اول به علت سوی پایین این نیاز را 

پاسخگو نیست.
زارعان افزود: هم اکنــون میزان تولید ما 
روزانه 10 کیلوگرم می باشــد و این حاکی 
از آن است که حتی قبل از برجام ما روزانه 

۷.۵ کیلوگرم اورانیــوم زیر ۵ درصد تولید 
می کردیم.

کارخانه آب سنگین 
در ادامه دستیار ویژه رئیس سازمان انرژی 
اتمی  به معرفی کارخانه تولید آب سنگین 
خنــداب اراک و کاربردهــای اصلی این 
محصول اســتراتژیک پرداخــت و افزود: 
کاربرد اصلی آب سنگین استفاده از آن در 
راکتورهایی است که با سوخت اورانیوم با 
غنای طبیعی کار می کنند و به راکتورهای 
آب سنگین شــهرت دارند. خواص ممتاز 
آب ســنگین از نظر کند کــردن نوترون 
ها و پایین بودن ســطح مقطــع نوترون 
آن، اســتفاده از اورانیوم طبیعی را در این 
راکتورها امکانپذیر می ســازد، بنابراین با 
در اختیار داشــتن آب سنگین نیاز به انجام 
فرآیند غنی ســازی اورانیــم جهت تولید 
ســوخت هســته ای راکتورها مرتفع می 

گردد.
مجتمــع آب ســنگین اراک بعنوان اولین 
و تنهــا تولید کننده آب ســنگین در ایران 
نیازهای کشــور را در راستای بهره مندی 
از انرژی صلح آمیز هسته ای مرتفع نموده 
و این مجتمع یکی از دســتاوردهای غرور 
آفرین بعد از انقلاب اســلامی است که در 
ســال 1۳82 شــروع به فعالیت نمود و در 
مــرداد 1۳8۵ اولین قطرات آب ســنگین 
را به یاری خداونــد متعال تولید نمود. که 
ظرفیت این مجتمع از ابتدا ۷ تن در سال، 
سپس به 16 تن ارتقاء و با تلاش بی وقفه 
و گمنامانه و اعمال تمهیدات بایســته در 
طراحی بــدون اضافه نمــودن تجهیزات 
جدید ظرفیت فعلی تولید در این مجتمع را 
به 20 تن در ســال افزایش داده و اگر نیاز 
باشد با توجه به اشراف فنی به این فرایند 
قادر به بالا بــردن ظرفیت تولید با همین 

شرایط است.
تولید ترکیبات دوتره

وی ادامــه داد: هم اکنــون نیز این بخش 
بیشــترین ســهم تقاضا در دنیا را دارد و 
امــروزه با پیشــرفت علم و دانش بشــر 
و خــواص و ویژگــی های ایــن ترکیب 
شــگفت انگیز از آب ســنگین و دوتریوم 
در زمینه علوم تغذیــه، صنایع نفت و گاز، 
زیست شناسی، داروســازی، هیدرولوژی، 
تولید فیبرهای نــوری و نیمه هادی ها و 
اســتفاده می شود  تشخیصی  کاربردهای 
و یکــی از کاربردهای جدید این محصول 
اســتراتژیک تولید ترکیبات و حلال هایی 
اســت که در آن اتم دوتریوم جایگزین اتم 
هیدروژن در آن شــده و بــه ترکیبات و یا 
حلال های دوتره معروف هستند و در حال 

حاضر به تولید بیش از ۵۵ نوع محصول پر 
مصرف دوتره که مورد نیاز مراکز علمی و 
تحقیقاتی کشــور می باشند، شده و با یک 
تفکر بســیجی و خدابــاوری تمام عیار در 
یکی دو ماه آینده این تعداد محصولات  به 
2 برابر افزایش خواهد یافت که ضمن رفع 
نیاز داخل کشور از سر ریز تولیدات خود می 
توان آنها را به بازارهای کشــورهای هدف 
با توجه به رویکرد سازمان درتجاری سازی 
و با صادرات انحصار شکنی صورت پذیرد 
عرضه نماییــم و دلیل آن کیفیت منحصر 
به فرد آب ســنگین تولیدی کشــورمان 
که دارای خلوصی فراتــر از خلوص مورد 
نیاز برای کاربرد صنعتــی در راکتور های 
هسته ای است و بعضی از کشورها که این 
تولید و دســتاورد را بلوف می نامیدند خود 
همچون ایالات متحده آمریکا خریدار این 
محصول شــدندو جمعا ۷0 تن آب سنگین 
مــازاد بر نیاز ایــران را روســیه و آمریکا 
خریداری نموده و آزمایشــگاه های مرجع 
هر دو کشــور از جمله آزمایشگاه ساواناریو 
آمریکا بر کیفیت فراتر از آب سنگین ایران 
صحه گذاردند این به معنای اقتدار است و 
این نتایج تولید علم و ســپس  تبدیل این 
علم به فنــاوری و در نهایت تولید قدرت 

علمی و ثروت برای کشور است. 
حرکت ایران در کنار کشورهای توان بالا

زارعــان در ادامــه پیرامــون کاربردهای 
ارتباطات امن کوانتومی، لیزرهای دیسک، 
فیبر، نیمه هــادی که در ابعــاد میکرون 
همراه با لیزرهای توان بالا و جوش لیزری 
در صنعت هســته ای پیرامون آن اقدامات 
ویژه ای صورت گرفته، اشاره کرد و افزود: 
ما بعضــا در لیزرهای توان بالا شــانه به 

شــانه بعضی از کشــورها همچون آمریکا 
حرکت می کنیم و این فرآیند با نشــاط و 
قدرت به صورت همه جانبه اســتمرار دارد 
و همین اقدامات امید دشــمن را به یاس 
تبدیل نموده و انشاالله در 20 فروردین ۹۹ 
شاهد رونمایی و بهره برداری از بیش ۷0 
دستاورد جدید و ممیزی شده خواهیم بود. 
ســازمان انرژی اتمی با مدیریت جهادی 
آقــای دکتر صالحی همراه با  بصیرت و با 
رعایت امانتداری در تلاش است تا به قله 
های نهایی دانش در این زمینه برســد که 

این مهم به زودی محقق خواهد شد.
کاربرد انرژی هسته ای در صنعت های 

مختلف
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار 
خراســان رضوی گفت: پنجــاه و دومین 
نمایشــگاه تخصصی دستاوردهای صنعت 
هســته ای نمادی از دانش داخلی و توان 

دانشمندان ایرانی است.
حســن جعفری روز یکشــنبه در مراسم 
افتتاح پنجاه و دومین نمایشگاه تخصصی 
دســتاوردهای صنعت هســته ای کشــور 
در مشــهد افزود: طبق قانــون ان.پی.تی 
دســتیابی به این انرژی برای مقاصد صلح 

آمیز برای همه کشورها آزاد است.
وی ادامه داد: انرژی هسته ای در حوزه های 
مختلف صنعت، پزشکی، کشاورزی و دیگر 
حوزه ها فواید و کاربردهای بســیار دارد و 

همین امر موجب اهمیت آن می شود.
فعالیت صلح آمیز ایران

وی با اشــاره به کارنامه ایران در استفاده 
صحیــح از این دانش گفــت: رهبر معظم 
انقــلاب اســلامی دســتیابی به ســلاح 
هسته ای را از نظر شــرعی حرام می دانند 

لــذا تمام فعالیت های مــا در این حوزه در 
راستای برنامه های صلح آمیز است.

نمایشــگاه ماحصل  این  افــزود:  جعفری 
زحمات دانشــمندان بومی است و نشان از 
توانمندی و دانش دانشمندان جوان ایرانی 

دارد.
وی همچنین با گرامیداشــت یاد و خاطره 
شهدای انقلاب اسلامی اظهار داشت: دهه 
فجر یادآور رشــادت های فراوان در حوزه 
پیروزی انقلاب اســت، انقلاب اسلامی بر 
اساس سه رکن اصلی و اساسی ایجاد شد 
و رکن مهم آن مردم بودند که شامل همه 

طبقات مختلف جامعه می شود.
وی گفت: رکن دوم پیروزی انقلاب، امام 
خمینــی )ره( و رکن ســوم نیز دین مبین 

اسلام و مکتب عاشورایی است.
معاون اســتاندار خراســان رضوی با بیان 
اینکــه بیش از ۵۳ هــزار برنامه به منظور 
گرامیداشت دهه فجر در این استان برگزار 
می شــود افزود: مهمتریــن وظیفه ما در 
کنار این برنامه ها این اســت که  قدردان 
مردم فهیم باشــیم، مردمی که با شرکت 
در تشــییع پیکر ســردار شــهید سلیمانی 
نشان دادند قدردان خادمان خود هستند و 
در بزنگاه های مختلــف از نظام و انقلاب 

حمایت کرده اند.
وی ادامه داد: مردم همچنین در راهپیمایی 
22 بهمن ماه با حضور پرشــور خود پاسخ 
بســیار قاطعی به معاندین خواهند داد و با 
انتخابات دوم اسفندماه  حضور گسترده در 
نیز پاســخ محکمی را به دشمنان می دهند 
و مسوولان نیز ضمن قدردانی از مردم باید 
تلاش کنند خدمات ویژه ای به مردم ارائه 

کنند.

ورود استانداری به مبحث پیشگیری و 
اطلاع رسانی ویروس کرونا

استاندار خراسان رضوی گفت: با اشاره به اینکه خوشبختانه ایران در حوزه بهداشت 
بین المللی رنکینگ خوبی دارد، گفت: باید دســتورالعمل پیشگیری از ویروس کرونا 

به همه دستگاههای اجرایی ابلاغ شود.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« علیرضا رزم حســینی در جلسه کارگروه فرهنگی 
اجتماعی ســلامت، زنان و خانواده که صبح روز یک شــنبه در دفتر استاندار برگزار 
شــد، ضمن گرامیداشت ایام الله دهه مبارک فجر با اشــاره به اینکه از آنجایی که 
بحث ویروس کرونا مورد توجه قرار گرفته و از ســوی معون اول رئیس جمهور هم 
به دستگاه های مسئول ابلاغ شــده، افزود: خوشبختانه ایران در حوزه بهداشت بین 
المللی رنکینگ خوبی دارد با توجه به شرایط کشور و همسایگانی که داریم و به دلیل 
آموزش ها و شــرایط بهداشتی کمتر در معرض بیماری ها قرار گرفته است اما عقل 

ایجاب می کند احتیاط های لازم را به عمل آوریم.
 وی تصریــح کرد: آن چیزی که امروز می توانیم انجام بدهیم ابتدا دانشــگاه علوم 
پزشکی مشهد حتما دستورالعمل های پیشگیری را به استانداری ارائه کند تا به تمامی 
دستگاه های اجرایی از سوی استانداری ابلاغ شود، صداوسیما هم در حوزه پیشگیری 

باید آموزش های لازم را از رسانه به مردم ارائه بدهد.
 رزم حســینی اظهارداشت: ما نمی خواهیم جامعه را مشــوش کنیم اما باید اطلاع 
رســانی های لازم را انجام دهیم، به مســاجد و اماکن متبرکه هم باید ابلاغ شود تا 

موارد پیشگیرانه را رعایت کنند.
 وی ادامه داد:اگر ویروس کرونا تلفات کمتری دارد اما سرعت انتشار فراوانی دارد که 
اگر پیشگیرانه عمل کنیم خسارت ها به مراتب کمتر است، ارائه آموزش های لازم به 

مدارس هم از اولویت بالایی برخوردار است.
استاندار خراسان رضوی گفت:در ایام پیش رو که داریم حجم زائرین افزایش می یابد 
لذا باید موارد احتیاطی را ادامه دار انجام داد همچنین دستورالعمل اجرایی پیشگیری 

از ویروس کرونا باید ابلاغ شود تا از شیوع بیماری جلوگیری شود.
پیگیری کرونا تنها از وزارت بهداشت

رییس دانشگاه علوم پزشکی مشهد گفت: ویروس کرونا قبلا هم مشابه داشته مانند 
سارس ولی کرونای جدید میزان خطری که دارد نسبت به ویروس های قبلی کمتر 
اســت، در ویروس های قبلی میزان مرگ تا حدود ۳0 درصد است ولی این ویروس 

حدود ۳ درصد میزان مرگ را دارد.
محمد بحرینی در این جلســه نیز افزود: به دانشــگاه های علوم پز شکی ابلاغ شده 
که نســبت به ویروس کرونا هیچ اطلاع رســانی ای نکنند و فقط از طریق وزارت 

بهداشت پیگیری کنند.
 وی تصریح کرد: چینی ها برای برخورد با بیماری که ویروس کرونا مبتلا است لباس 
های خاص اســتفاده می کنند که معنا ندارد و لباس های خاص فقط برای بیمارانی 
استفاده می شود که بیمار ترشح دارد، در طی روزهای گذشته هنوز مورد تایید شده ای 

از وجود ویروس کرونا در کشور نداریم لذا به شایعات توجه نکنیم.
وی ابــراز کرد: بازدید مفصلی از ترمینال و فرودگاه هاشــمی نژاد داشــتیم، نیروها 
برای کنترل مســافرین  افزایش پیدا کردند، بازدیدی از آزمایشگاه جامع دانشگاه و 
بررســی امکانات را داشتیم، کیت های تشخیص این ویروس هنوز وارد کشور نشده 

و تا زمانی که کیت ها برسد آزمایشگاه جامع در کار تشخیصی آمادگی کامل دارد.
رئیس دانشگاه علو پزشکی مشهد تاکید کرد: درخواست کردیم جلسه ای با معاونت 
اماکن متبرکه و امور زائران آســتان قدس داشته باشــیم با توجه به نگرانی ای که 
نسبت به تردد در آن مکان داریم که هنوز موفق به تشکیل جلسه نشده ایم، چندین 
ویدئو کنفرانس هم با همکاران داشته ایم همچنین بیمارستان صحرایی با ۳2 تخت 

هم آماده مقابله با ویروس کرونا است.

تسهیلات ویژه پلیس برای ترخیص 
خودروهای توقیفی

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی استان از ارائه تسهیلات ویژه پلیس برای ترخیص 
خودروهای توقیفی در دهه فجر خبر داد.

بــه گزارش روزنامــه صبح امروز، ســرهنگ« حمیدرضا دهنوی« در تشــریح این 
خبر گفت: با نظر فرمانده انتظامی اســتان و به مناســبت دهه مبارک فجر، تمامی 
خودروهای توقیفی زیر یک ســال 20 درصد. بالای یک ســال ۳0 درصد و بالای 
2 ســال ۴0 درصد در هزینه نگهداری در پارکینگ ها تخفیف اعمال می شود. وی 
تصریح کرد: بر این اســاس مالکان خودروهای توقیفی فاقد منع قضایی می توانند با 
مراجعه به ســتاد ترخیص پلیس راهور در سراسر استان و همراه بردن مدارک لازم 
نسبت به ترخیص وســایل نقلیه خود اقدام کنند. سرهنگ دهنوی بیان داشت: این 

تسهیلات از تاریخ 1۳۹1/ 11 / 10 لغایت 1۳۹۵/ 12 / 10 اجرا می شود.

بیمه دو هزار و ۱۲۲ هنرمند شاغل در 
صنایع دستی

معاون صنایع دستی و هنرهای سنتی اداره  کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دســتی خراسان رضوی گفت: 2 هزار و 122 نفر از هنرمندان شاغل در حوزه صنایع 

دستی و هنرهای سنتی این استان زیرپوشش خدمات بیمه قرار گرفتند.
محمد مطیع روز یکشــنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: تلاش برای افزایش 

تعداد بیمه شدگان در حوزه صنایع دستی یکی از اولویت های این اداره کل است.
وی با اشاره به رشــد چهار درصدی تعداد بیمه شدگان صنایع دستی این استان طی 
ســال جاری نســبت به پارســال افزود: بیمه هنرمندان و صنعتگران صنایع دستی 

می تواند باعث اشتغال بیشتر افراد در هنرهای سنتی شود.
وی ادامه داد: حمایت از هنرمندان صنایع دستی و ایجاد پوشش بیمه تامین اجتماعی 
یکی از دغدغه های اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان است 
و باید از هنرمندان حمایت کافی صورت پذیرد.۳60 رشــته صنایع دســتی در ایران 

فعال است که ۹0 رشته از این تعداد در خراسان رضوی وجود دارد.
هشــت هــزار و ۴00 هنرمند هنرهای ســنتی و صنایع دســتی از اداره  کل میراث 

فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی خراسان رضوی پروانه فعالیت دارند.

خبر

مدیر عامل شــرکت آب و فاضلاب خراسان رضوی گفت: 16 طرح آب رسانی در 1۵ شهر این 
استان اجرا یا بهره برداری می شود.

به نقل از ایرنا، ســید ابراهیم علوی افزود: این طرح ها در شهرهای ملک آباد، کاشمر، 
بردســکن، تایباد، تربت حیدریه، چناران، سبزوار، همت آباد، سرخس، کلات، فیض آباد، 

بار، شاندیز، طرقبه و بجستان قرار دارد.
وی ادامه داد: برای این طرح ها 11۴ میلیارد و 12۹ میلیون ریال از محل منابع داخلی، 

استانی و ملی استانی تامین و هزینه شده  است.
وی گفت: 12 طرح از این تعداد افتتاح و عملیات اجرایی چهار طرح نیز آغاز می شود.

مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب خراســان رضوی افزود: آبرسانی و اصلاح و توسعه شبکه 
توزیع، اجرای خط انتقال چاه و خط انتقال بای پس، احداث ایستگاه پمپاژ، ایمن سازی خط انتقال، 
تکمیل خط برگشت مخزن و بهره برداری از آزمایشگاه شیمیایی و باکتریولوژیک و فاز یک سامانه 

تله متری تاسیسات آبرسانی از جمله این پروژه هاست.
یک میلیون و 800 هزار نفر در ۷۳ شــهر خراســان رضوی )به جز کلانشــهر ۳.۵ میلیون نفری 
مشــهد( زیرپوشــش خدمات شرکت آب و فاضلاب این استان هســتند و ۳0 درصد جمعیت زیر 

پوشش این شرکت در هفت شهر نیز از شبکه جمع آوری فاضلاب برخوردارند.

آنفلوانزای فوق حاد پرندگان در خراســان رضوی تحت کنترل است به طوریکه از ابتدای سال 
گذشته تاکنون موردی از این بیماری در استان مشاهده نشده است.

به نقل از ایرنا، رییس اداره بهداشت و مدیریت بیماری های طیور اداره کل دامپزشکی 
خراســان رضوی  گفت: در این راســتا طی بازدید از ۵00 مزرعــه پرورش طیور در 
خراســان رضوی طی ســال جاری، 18 هزار مورد نمونه برداری و ۵6 هزار آزمایش 

پیرامون آنفلوآنزای فوق حاد طیور انجام شده که همه آزمایش ها منفی بوده است.
 شــهرام شرقی افزود: اطلاع رســانی به مرغداران و پرورش دهندگان طیور نسبت به 

افزایش شــرایط امنیت زیســتی، کنترل و بازرسی در مســیرهای نقل و انتقال پرندگان 
در مبادی ورود به اســتان، انجام گشــت های مشترک با ســپاه و نیروی انتظامی در ورودی 

محموله های مشکوک به استان و واکسیناسیون طیور از جمله این اقدامات است.
وی ادامه داد: طی ســال جاری واکسیناسیون 600 هزار پرنده حساس در خراسان رضوی شامل 
مزارع پرورش طیور پولت تخم گذار، بوقلمون گوشتی و مزارع پرورشی مرغ مادر انجام شده است.

وی گفــت: ویروس آنفلوآنزای فوق حــاد پرندگان از طریق پرندگان آزاد پــرواز و مهاجر انتقال 
می یابد، بنابراین اقدامات امنیتی و تشدید پست های قرنطیه در مبادی ورودی و همچنین آموزش 

و اطلاع رسانی مرغداران و پرورش دهندگان طیور از اهمیت بسزایی برخوردار است. 

مهار آنفولانزای فوق حاد پرندگان اتمام ۱۶ طرح آبرسانی در ۱۵شهر استان

مطلب بالای صفحه

ستون/اخبار
ستون/اخبار

برچسب ها: استانداری-کرونا-پیشگیری-پیام-مریم اصغری- ویروس- رزم حسینی- دانشگاه- علم پزشکی- بحرینی

کادر1

کادر2

برچسب: انرژی هسته ای- راکتور-آب سنگین اراک- عاطفه خوافیان- جامعه- دستاوردهای هسته ای- انقلاب- دهه فجر- نمایشگاه
خلاصه مطلب: در پنجاه و دومین نمایشــگاه دســتاوردهای هســته ای در مشــهد با حضور مسئولان استان خراسان رضوی از جمله مهندس رزم حسینی استاندار، مدیرکل اطلاعات، دکتر خدابنده مدیرکل آموزش و پرورش، زارعان دســتیار ویژه معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان انرژی اتمی ایران و جمعی از مسئولان استان و همچنین اساتید دانشگاه ها و 

دانشجویان در پردیس شهید بهشتی دانشگاه فرهنگیان مشهد مقدس برگزار شد. و در این مراسم رییس انرژی اتمی ایران از اقتدار کشور و بی نیازی ایران به دیگر کشورها در غنی سازی سخن گفته و از بومی سازی کامل این صنعت خبر داد.
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۲۱۲۲هنرمند صنایع 
دستی در خراسان رضوی 

بیمه شدند

 معــاون صنایع دســتی و هنرهای ســنتی اداره  کل میــراث فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع دســتی خراســان رضوی گفت: 2 هزار و 122 نفر 
از هنرمندان شــاغل در حوزه صنایع دســتی و هنرهای سنتی این استان 
زیرپوشــش خدمات بیمه قرار گرفتند.به گزارش صبح امروز، معاون صنایع 
دســتی و هنرهای ســنتی اداره  کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی خراسان رضوی محمد مطیع افزود: تلاش برای افزایش تعداد بیمه 

شدگان در حوزه صنایع دستی یکی از اولویت های این اداره کل است.

وی با اشــاره به رشــد چهار درصدی تعداد بیمه شدگان صنایع دستی این 
استان طی سال جاری نسبت به پارسال افزود: بیمه هنرمندان و صنعتگران 

صنایع دستی می تواند باعث اشتغال بیشتر افراد در هنرهای سنتی شود.
مطیــع ادامــه داد: حمایت از هنرمندان صنایع دســتی و ایجاد پوشــش 
بیمه تامیــن اجتماعی یکــی از دغدغه های اداره کل میــراث فرهنگی، 
 گردشــگری و صنایع دستی استان است و باید از هنرمندان حمایت کافی 

صورت پذیرد.

رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای شهر مشهد مطرح کرد:

اکران فیلم های سینمایی در 
فرهنگ سراهای سطح شهر

رئیـس کمیسـیون فرهنگـی و اجتماعـی شـورای شـهر مشـهد احسـان اصولـی  با 
اشـاره بـه جلسـه مشـترک بـا رئیـس سـازمان امـور سـینمایی و سـمعی و بصـری 
کشـور، تصریـح کـرد: در ایـن نشسـت موضوع جشـنواره فیلـم فجر و نحـوه اکران 
فیلم هـا بـه بحـث و بررسـی گذاشـته شـد و ایرادهایی  که طی دو سـال گذشـته به 

آن وارد بـود را منتقـل کردیم.
اصولـی از ارائـه طـرح اکـران فیلم های سـینمایی در فرهنگ سـراهای سـطح شـهر 
در ایـن جلسـه خبـر داد و گفـت: اجـرای ایـن طـرح در فرهنگ سـراها، به ویـژه در 
مناطـق کم برخـوردار مشـهد بسـیار تاثیرگـذار خواهد بود و خوشـبختانه با اسـتقبال 

سـازمان امـور سـینمایی هم همراه شـد.
رئیـس کمیسـیون فرهنگـی و اجتماعـی شـورای شـهر مشـهد، اظهارکـرد: ایـن 
اکران هـا در فرهنگ سـراهایی کـه زیرسـاخت لازم در آن هـا وجـود داشـته باشـد، 
پـس از اخـذ مجـوز قانونـی انجـام خواهـد شـد و بـا ایـن اقـدام شـاهد تحـول و 

بـود. تاثیرگـذاری به سـزایی در بخـش کم برخـوردار جامعـه خواهیـم 
اصولـی در ادامـه افزود: شـورای پنجم شـهر مشـهد از ابتداء شـروع بـه فعالیت خود 
درصـدد بـوده تـا همچون اصفهـان و همـدان جشـنواره فیلم و تئاتر داشـته باشـد؛ 
ایـن موضـوع هـم در نشسـت مشـترک بـا رئیـس سـازمان امـور سـینمایی کشـور 
مطـرح و تصمیـم بـر ایـن شـد کـه جشـنواره بین المللـی فیلـم »حقیقـت« پـس از 
بررسـی های فنـی کـه متناسـب با فضـای فرهنگی شـهر و ویژگی هـا و مزیت های 

حـوزه سـینمای مشـهد تعریف شـده باشـد، در شـهر امام رضـا)ع( برگزار شـود.

وی گفـت: امیدواریـم در جهـت تحقـق ایـن دو فعالیت گام هـای بلنـدی برداریم و 
مشـهد را در آن هـا تقویـت کنیم.

رئیس کمیسـیون فرهنگی و اجتماعی شـورای شـهر مشـهد گفت: توجه بخشـیدن 
بـه مشـهد در عرصـه مطبوعـات و رسـانه ها، از نتایـج برگـزاری ایـن نمایشـگاه 

می توانـد باشـد.
و  مطبوعاتـی  معـاون  بـا  خـود  اخیـر  نشسـت  و  دیـدار  تشـریح  ضمـن  اصولـی 
اطلاع رسـانی وزرات فرهنـگ و ارشـاد اسـلامی و همچنیـن رئیـس سـازمان امـور 
سـینمایی و سـمعی و بصری کشـور، با اشـاره به عدم برگزاری نمایشـگاه مطبوعات 
در سـال گذشـته، اظهارکـرد: در نشسـت مشـترک بـا معـاون مطبوعاتـی وزارت 
فرهنـگ و ارشـاد پیشـنهاد برگـزاری این نمایشـگاه در مشـهد را مطـرح کردیم که 

بـا اسـتقبال وی همراه شـد.
وی  در ادامـه افـزود: سـازوکار اجرایـی ایـن نمایشـگاه مقرر شـده توسـط سـازمان 
اجتماعی و فرهنگی شـهرداری تهیه شـود، مکاتبات لازم شـگل گیرد و با تشـکیل 

سـتادی ویـژه، این نمایشـگاه بـه میزبانی مشـهدمقدس برگـزار گردد.
رئیـس کمیسـیون فرهنگی و اجتماعی شـورای شـهر مشـهد، خاطرنشـان کـرد: از 
جملـه نتایـج برگـزاری این نمایشـگاه می تواند، توجه بخشـیدن به مشـهدمقدس در 

عرصـه مطبوعـات و رسـانه ها و همچنیـن تقویت هویت شـهری باشـد.
اصولـی درخصـوص منابـع مالـی مورد نیـاز بـرای برپایی این نمایشـگاه نیـز گفت: 
نمایشـگاه مطبوعـات دارای ردیـف اعتبـارات دولتی اسـت و عمده آورده شـهرداری 

در اختیـار گذاشـتن فضای نمایشـگاهی و تبلیغات شـهری اسـت.

در گفتگو با فیلم ساز موفق مشهدی مطرح شد؛

 روزهای خوش سینمای کوتاه
در جامعـه امـروز، هنـر 
بقـا  از  بخشـی  بـه 
شده اسـت  تبدیـل 
هـر  در  فعالیـت  و 
نـه  هنـری،  زمینـه 
بـه  می توانـد  تنهـا 
مقام هـای  کسـب 
بی انجامـد،  ارزشـمندی 
روح  می توانـد  بلکـه 
انسـان را تعالـی بخشـد. 
هفت گانـه  هنرهـای 
در بخشـی از نهـاد تمـام افـراد وجـود دارد 
و تنهـا دسـتیابی بـه آن از راه هـای متفاوتـی 
شـکل می گیـرد. در ایـن زمینـه، هنرمنـدان 
نیـز  خراسـانی و علی الخصـوص مشـهدی 
خـوش  بین المللـی  صحنه هـای  در  بارهـا 
درخشـیده و بـرای زنده نگه داشـتن نـام این 
خطـه تلاش بسـیاری کرده-اند. امیرمسـعود 
سـهیلی متولد سـال 1۳66 در مشهد و دارای 
فردوسـی  دانشـگاه  از  حقـوق  کارشناسـی 
مشـهد اسـت. او در سـال 1۳۹۵ در دانشـگاه 
هنـر جوگجاکارتـا اندونزی دوره فیلم سـازی 
را بـه پایـان بـرد و در آکادمـی فیلـم آسـیا 
در بوسـان کـره جنوبـی دوره کارگردانـی را 
گذرانـد. وی در کارنامـه کاری خود فیلم های 
کوتـاه »دادزن«، »چشـم آبـی«، »فیلمـرغ« 
و... را  دارد. سـهیلی از بهتریـن کارگردانـان 
عرصـه فیلـم کوتـاه بـه عنـوان یکی از سـه 
داور بخـش داسـتانی جشـنواره بین المللـی 
فیلم مسـتند و کوتاه کرالا )IDSFFK(اسـت 
کـه آثـار ایـن جشـنواره را به داوری نشسـته 
داوری  کارگـردان،  ایـن  همچنیـن  اسـت. 
بیسـت ودومین دوره فسـتیوال فیلم »آوانکا« 
در پرتغـال را نیـز برعهـده داشـت. فیلمـرغ 
یکـی از کارهـای موفـق این فیلمسـاز جوان 
کـه بـه همـکاری انجمـن سـینمای جوانان 
مشـهد، سیمیا فیلم، اسـتودیو دیدگاه و افغان 
فیلم سـاخته شـده و به بیش از 80 فسـتیوال 
در کشـورهای مختلـف راه پیـدا کرده اسـت. 
ایـن فیلم پیـش از این تندیـس بهترین فیلم 
کوتـاه داسـتانی دومیـن جشـنواره بین المللی  
flumicinoایتالیـا را نیـز از آن خـود کـرده و 
پـس از آن نیـز موفـق بـه کسـب تندیـس 
بهترین فیلم از بیست وسـومین دوره جشنواره 
بین المللـی فیلـم آوانـکا پرتغـال شـد و بـه 
تازگـی در آخریـن حضور خـود دهمین جایزه 
خـود را بـا عنـوان بهتریـن فیلـم جشـنواره 
منطقـه ای سـینمای جـوان شـیراز از آن خود 
کرده اسـت. بـه بهانه ایـن اتفاق دقایقـی را با 

او بـه گفتگـو می نشـینیم. 
ایـده سـاخت فیلم چطـور به ذهن شـما 

رسید؟
 ایـن فیلـم اقتباسـی از داسـتان کوتـاه»راه و 
چـاه« و در رابطـه بـا نویسـنده افغانـی به نام 

خالد نویسـا کـه آخرین آرزوی پیرمـرد افغان 
رسـاندن فیلمرغـش به نوه اش اسـت، اما این 
آرزوی بـه ظاهر سـاده خیلی سـخت برآورده 
می شـود. قصه در افغانسـتان اتفـاق می افتد 
و بـه همیـن دلیـل تصمیـم گرفتیـم همانجا 
فیلـم بـرداری و تولیـد را انجـام دهیـم. مهیا 
کـردن شـرایط، پیـش تولیـد و... چندین ماه 
زمـان بـرد و بـا توجـه بـه اینکـه یـک فیلم 
جـاده ای بود، پروسـه نسـبتا سـختی داشـت. 
مـن فکـر میکنـم جـدای از قصـه و روایـت 
داسـتان، شـاهد فضای متفاوتی هسـتیم که 
یکـی از دلایـل موفقیت فیلـم همین فضای 
متفاوتـی اسـت که قبـل از این از افغانسـتان 

ندیده ایم. 
چـرا قالـب فیلم کوتـاه را بـرای کارهای 

خـود انتخـاب می کنید؟ 
کار کـردن در ایـن قالـب علاقـه شـخصی 
من اسـت و البته بعضی قصه هـا خود ایجاب 
می کننـد کـه روال بلنـد یـا کوتـاه را انتخاب 
کنیـم و طبیعتـا این قصـه قالب فیلـم کوتاه 

می طلبید.  را 
مخاطب شما خاص است؟

عمدتـا در فیلم هـای مـن همیشـه مخاطـب 
عـام در نظـر گرفتـه می شـوند. ولـی در کنار 
ایـن موضـوع نکاتـی بـرای کشـف و درک 
هرچنـد  دارد.  وجـود  خاص تـر  مخاطبـان 
قالـب ایـن فیلـم فضـای طنـز گونـه ای دارد 
کـه همیـن امر فیلـم را بـرای مخاطـب عام 
دلنشـین می کنـد و چـون فضـای کمـدی از 
ایـن موقعیـت و جغرافیـا ندیده ایـم، کار را به 

نوعـی ویـژه می کند. 
بـا توجـه بـه سـابقه حضـور شـما در 
جشـنواره های خارجـی، بـه نظـر شـما 
ایـران  سـینمای  بـه  اروپایی هـا  نـگاه 

اسـت؟ چگونـه 
سـینمای ایـران همیشـه نـه تنهـا در غـرب 
کـه در دنیـا، سـینمای آبرومنـدی بوده اسـت 
و غالبـا در سـینمای ایـران دنبـال چیزهـای 
جدیـدی هسـتند کـه بـرای آن هـا جـذاب 
اسـت. مخصوصـا ایـن چنـد سـال اخیـر که 
حتـی اسـتقبال از فیلـم کوتاه بیشـتر شـده-
اسـت. شـاید خیلـی از کسـانی که سـینمای 
ایـران را دنبـال می کننـد بـا مـن  موافـق 
باشـندکه در چند سـال اخیر  سـینمای کوتاه 
ایـران، از سـینمای بلند بهتـر و قوی تر عمل 

کرده اسـت.
فضـای هنـری مشـهد را چطـور ازیابی 
می کنیـد و آیـا سـینماگران در مشـهد از 

حمایـت کافی برخـوردار هسـتند؟
انجمن سـینمای جوان یک پروسه مشخص 
جهـت حمایت فیلم سـازان دارد و اینکه چقدر 
خـوب یا بد اسـت را باید مفصل تفسـیر کرد. 
ولی متاسـفانه مـن جاهای دیگر مثل ارشـاد 
و حـوزه هنری را نمی شناسـم و دوسـتان هم 

متاسـفانه مـا را نمی-شناسـند. چـون فکـر 
کنـم کارهـا و دغدغه هـای دیگـری دارنـد و 
سـاختن فیلـم کوتـاه و بلنـد خیلی برایشـان 
مهـم نیسـت. مـن تـا بـه حـال بـه دنبـال 
دریافـت حمایت نبودم. چراکـه ما که دغدغه 
سـینما داریـم، کار خودمـان را می کنیم. فکر 
می کنـم دوسـتان اگـر دغدغه داشـته باشـند 

بایـد بـه سـراغ ما بیاینـد و طبیعتا تـا به حال 
ایـن اتفـاق نیفتـاده اسـت . قطعـا اگـر همه 
مـا همدیگـر را بشناسـیم و سـاپورت کنیـم، 
اتفاقـات بهتـری بـرای فیلم سـازی مشـهد 

افتاد.  خواهـد 
فیلم سازی حرفه پولسازی است؟ 

فیلـم کوتاه نه. شـاید  فیلم هـای بلند تجاری 
درآمـد خوبـی داشـته باشـد، امـا فیلـم کوتاه 

مطمئنا اینطور نیسـت. 
ساخت فیلمرغ خیلی پرهزینه بود؟

بـه شـخصه همیشـه کاری را کـه دوسـت 
دارم، انجـام می دهـم و ایـن کار هـم  علاقه 
شـخصی من اسـت. اگـر بخواهم بسـنجم و 
ریسـک مالـی، جانـی و ... کـه در ایـن پروژه 
بود را محاسـبه کنم هزینه نهایی آن سنگین 

تمام می شـود. 

فیلـم شـما تـا کنـون در کجاهـا اکـران 
شده اسـت؟

در داخـل ایران در شـهرهای تهران و شـیراز  
و در خـارج از ایران در خیلی از کشـورها مثل 
امریـکا، کانـادا، پرتغـال، ایتالیـا، چـک، کره، 

اندونـزی و هنـد اکران شده اسـت. 
چـرا بیشـتر رغبـت داریـد فیلـم شـما 
در عرصه هـای خـارج از ایـران دیـده و 

اکـران شـود ؟
مـن دوسـت دارم بـه عنـوان یـک ایرانـی و 
نماینده ای از مشـهد کارم دیده شـود، هرچند 
داخـل ایران هـم خیلی برای من مهم اسـت 
امـکان  داخلـی کـه  تمـام جشـنواره های  و 
حضـور باشـد را حتمـا شـرکت می کنـم، اما 
خـب طبیعتا خـارج از ایران تعداد جشـنواره ها 
بیشـتر و مخاطـب گسـترده تر اسـت و بـه 
دلایلـی کـه نمی دانـم فیلمـم در خـارج از 

کشـور بازخـورد بهتـری دارد.
همـه افـراد خانـواده شـما بـه نوعـی با 
فیلم سـازی در ارتبـاط هسـتند و در این 
رشـته نیز موفـق عمل کرده انـد. از نقش 

خانـواده در موفقیت خـود بگوئید؟
مـن چیزهـای زیـادی را از آن ها یـاد گرفتم. 
بـه خاطـر دارم از کودکـی بـا خانـواده تئاتـر، 
پشـت صحنه های تئاتـر و فیلـم می-دیدیم 
و از همـان بچگـی خواسـته و ناخواسـته در 
جریـان ایـن چیزهـا بودیـم. مـن بـه صرف 
بـه  هنـر  و  سـینما  بـه  خانـواده ام  علاقـه 
در  حضـور  و  داشـتم  گرایـش  رشـته  ایـن 
ایـن خانـواده بسـترهای لازم را بـرای مـن 
فراهـم کـرد .گرچه بایـد بگویم خوشـبختانه 
هویـت کاری مـا در عیـن تمـام حمایت هـا 
و سـاپورت هایی کـه بـه هـم داریـم، هویت 
هنـری مسـتقل اسـت. چـرا کـه هـر کـدام 
زبـان خـود را داریـم و حرف متفاوتی نسـبت 

بـه یکدیگـر را ارائـه می دهیـم.
از جشـنواره هایی کـه در مشـهد برگزار 

می شـود بگوئیـد؟

جشـنواره  میزبـان  مشـهد  می کنـم  فکـر 
رویـش اسـت کـه البتـه مـن تاکنـون در آن 
شـرکت نکـردم، چـون محوریـت جشـنواره 

آئینـی اسـت.  فیلم هـای دینـی و 
پایتخت نشـینی چـه میـزان در موفقیت 

دارد؟ تاثیـر  هنرمندان 
صـد در صـد موثـر اسـت چـرا کـه همـه 
اتفاقـات در تهـران می افتـد. امـا مـا خودمان 
بایـد تـلاش کنیم تـا بتوانیم سـینمای بومی 
را احیـا کنیم، فیلم بسـازیم و شـهر و اسـتان 
و منطقـه خودمـان را تـکان دهیـم. بـه طور 
کل هرچنـد در ایـران فرهنگ هـای مختلفی 
داریـم امـا ناخواسـته همـه چیـز در تهـران 
خلاصـه می شـود. بـه تازگـی یـک سـری 
کارهـا و اتفاقاتـی مثلا در تبریـز و آذربایجان 
افتـاده، امـا محـدود اسـت و مـن امیـدوارم 

بتوانیـم مرزهـا را بشـکنیم. 
دربـاره جشـنواره فیلـم فجر چـه نظری 

دارید؟
مـن خیلـی اشـراف نـدارم، آنچـه می دانـم 
ایـن اسـت کـه در بخـش فیلـم کوتـاه مثلا 
همین امسـال نامزدهـای دو جشـنواره دیگر 
را اسـاس انتخـاب قـرار می دهنـد و قوانیـن 
متفاوتـی دارد. مثـل اینکـه فیلم هـای کوتـاه 
بایـد کاندیـدای جشـنواره فیلم کوتـاه تهران 
و جشـن خانه سـینما باشـد و همینطور زمان 
آن کمتر از 1۵ دقیقه باشـد و فیلم سـازها هم 
چـون تمایل به شـرکت دارند بـه این کار تن 
می دهنـد. آنقـدر فیلـم کوتاه بـرای آن ها کم 
اهمیت اسـت که حاضر نیسـتند بیشتر از 1۵ 

دقیقـه وقـت بگذارند. 
از برنامه هـای آینده تـان بگوئیـد و اینکه 
آیـا بـاز هـم تمایـل داریـد قالـب فیلـم 

کوتـاه را انتخـاب کنید؟
قطعـا به سـاخت فیلم بلنـد فکـر می کنم اما 
نمی دانـم چقدر عملیاتی شـود. چـرا که فیلم 
کوتـاه، خیلـی جدی گرفته نمی شـود. هرچند 

بحـث تامیـن مالی نیز خیلی مهم اسـت.
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من فکر می کنم ما باید 
عادت کنیم روی پای خودمان 
بایستیم، چراکه جایگاه 
هنرمند را بیش از این میدانم. 
چه مسئولین باشند و چه نه، 
ما باید کارمان را برای  دل 
خودمان به خوبی انجام 
دهیم و امیدوارم به هر شکل 
ممکن اتفاقات خوبی برای 
هنرمندان و مردم شهر بیفتد
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رئیس اداره میراث فرهنگی ، گردشگری و صنایع دستی نیشابور از برگزاری 
نشست مشورتی بررسی زیرساخت های گردشگری شهر بار خبر داد.

به گزارش صبح امروز محمداسماعیل اعتمادی با اعلام این خبر افزود: این 
نشســت با حضور اعضای شورای شهر بار، شهردار بار، کارشناسان اوقاف، 
رئیس و کارشناســان اداره میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی 
نیشــابور برگزار شــد. او ادامه داد: در این جلسه مقرر شد مشاور ذیصلاح 
توسط شهرداری بار برای تهیه طرح جامع گردشگری شهر بار گرفته شود.

رئیس اداره میراث فرهنگی ، گردشگری و صنایع دستی شهرستان نیشابور 
افزود: پیگیری تشکیل شرکت تعاونی گردشگری با مشارکت شهرداری و 
فعالان حوزه گردشگری شهر بار، تشکیل کمیسیون گردشگری و سرمایه 
گذاری در شــورای اسلامی شهر بار، معرفی واحدهای اقامتی غیرمجاز در 
شــهر بار توسط شــهرداری به اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دســتی نیشابور برای پیگیری اقدامات حقوقی و پلمپ این اماکن و یا الزام 

به اخذ مجوزهای قانونی از دیگر مصوبات این جلسه بود.

نشست مشورتی بررسی 
زیرساخت های گردشگری 
شهر بار برگزار شد

روکش آسفالت بالغ بر ۳ هزار 
مترمربع در بلوار طرحچی

معـاون فنـی و اجرایـی شـهرداری منطقه 2 از احـداث بلوار طرح چـی حد فاصل 
طـرح چـی ۹ الـی 1۳ خبـرداد و گفـت: ایـن پـروژه بـا اعتبـار دومیلیـارد و 800 

میلیـون ریـال و در باند برگشـت در حال اجراسـت.
بـه گـزارش صبـح امروز، احسـان قیطاقـی با اعـلام این خبـر افزود: ایـن پروژه 
بـا هـدف بهبـود مسـیر تـردد و تسـهیل در رفـت و آمـد ماشـین آلات در حـال 

اسـت. انجام 
وی افـزود: ابتـدا عملیات راهسـازی شـامل خاکبرداری و زیرسـازی در چند لایه 
بـه مسـاحت ۳22۵ متـر مربع انجام و سـپس سـطح نهایی به میـزان ۳000 متر 

مربع آسـفالت خواهد شـد.
معـاون فنـی و اجرایی شـهرداری منطقه 2 در خصوص انسـداد مسـیر اصلی نیز 
گفـت: طبـق نظـر پلیـس راهور مشـهد این مسـیر مسـدود و مسـیر انحرافی به 
طـول ۴00 متـر از طـرح چی 22 آماده سـازی شـده و تـا زمان اتمام پـروژه این 

محـور انحرافـی برای تـردد وسـایل نقلیه بـاز خواهد بود.

اجرای حکم قلع بنا 
در شهرداری منطقه 9

شهردار منطقه ۹ مشهد از اجرای حکم قلع بنا در این منطقه خبر داد.
بـه گـزارش صبـح امروز حسـین فرهادیـان   با تاکید بـر اینکه براسـاس ضوابط 
و قوانیـن ، مالـکان اراضـی و امـلاک واقـع در محـدوده شـهر و حریـم آن بایـد 
قبـل از هرگونـه ساخت وسـاز یـا تفکیـک و تغییر کاربـری اراضی، از شـهرداری 
مجوزهـای لازم را اخـذ کننـد، گفـت: در غیر این صـورت شـهرداری می تواند از 
اجـرای عملیـات سـاختمانی فاقد یـا مغایر بـا پروانه احـداث بنا، جلوگیـری کند.
 وی افزود : رویکرد اداره مهندسـی و نظارت بر سـاخت و سـازهای این منطقه، 
رسـیدگی بـه امـور متخلفان سـاختمانی و سـاخت و سـازهای غیر مجـاز و فاقد 

اسـتحکام بنا و تکریم حقوق شـهروندان اسـت.
فرهادیـان تصریـح کـرد: بـه همیـن منظـور رای قلع بنای کمیسـیون مـاده صد 
قانـون شـهرداری ها واقـع در بلـوار هاشـمیه ، نبـش هاشـمیه ۳۷ پـس از طـی 
مراحـل قانونـی بـه طـور همزمان بـا اخذ نیابـت قضایـی و هماهنگی بـا مراجع 
ذیربـط و بـا حضـور شـهردار ، معاونـان و روسـای ادارات شـهرداری منطقـه و 
نمایندگانی از حراسـت، بازرسـی، اجرائیات و اداره مهندسـی و نظارت بر سـاخت 
و سـازهای شـهرداری مشـهد  و هماهنگـی سـازمان هـای خدماتـی نظیر آتش 

نشـانی ، اورژانـس ، آب ، بـرق ، گاز و ... در ایـن منطقـه اجـرا شـد.

گردشگری محور توسعه و اشتغال 
روستایی شهرستان قوچان 

مدیـر میـراث فرهنگـی، گردشـگری و صنایـع دسـتی قوچـان گفـت: بـا برنامه 
ریـزی هایـی کـه در حـال انجـام اسـت، گردشـگری محـور توسـعه و اشـتغال 

روسـتایی قوچـان می شـود.
بـه گـزارش صبـح امـرزو جـواد رجبـی با اعـلام ایـن خبر افزود: جلسـه توسـعه 
اقتصـادی واشـتغال زایـی روسـتایی بـا حضور معـاون فرمانـدار و نماینـده جهاد 
ادارات  مدیـران  و  دهسـتان سـودلانه  اقتصـادی  معیـن  و  اسـتان  دانشـگاهی 
دهسـتان  روسـتاهای  اسـلامی  شـوراهای  اعضـای  و  دهیـاران  و  شهرسـتان 

سـودلانه برگـزار شـد.
او در این جلسـه ادامه داد: از دهیاران و شـورای اسـلامی درخواسـت دارم که در 
خصـوص بحـث جذب سـرمایه گـذاران بومی حـوزه گردشـگری از افـرادی که 

در ایـن زمینـه توانمنـدی دارنـد، دعوت به عمـل آورند.
رجبـی تصریـح کرد: روسـتاهای این شهرسـتان بـا توجه به شـرایط آب و هوایی 
و فرهنگـی ایـن ظرفیـت را دارنـد کـه در هـر روسـتا حداقل یـک اقامتـگاه بوم 

گـردی راه اندازی شـود.
مدیـر میـراث فرهنگی، گردشـگری و صنایع دسـتی قوچـان تصریح کـرد: اداره 
میـراث فرهنگـی، گردشـگری و صنایـع دسـتی نیز تمام تـوان و تـلاش خود را 
بـه کار خواهـد گرفـت تـا مجوزهـای لازم بـرای ایـن مراکـز بـا کمتریـن زمان 

صادر شـود.
رجبـی بـا اشـاره بـه نقـش اقامتـگاه هـای بـوم گـردی در توسـعه اقتصـادی و 
فرهنگـی روسـتاها اظهـار کـرد: اقامتگاه هـای بوم گردی توسـط اهالـی محلی 
اداره می شـود بـا همـان فرهنـگ وسـنت و آییـن هـای منطقـه در واقـع ایـن 
افـراد بـرای میهمانـان گردشـگر، محیطـی آرامش بخـش را مثـل محـل زندگی 

خودشـان در نظـر گرفته انـد.
او افـزود: اتاق هـا و نمـای بیرونـی بـوم گـردی هـا بـا معمـاری بومـی و سـنتی 

تزییـن مـی شـود تـا خاطراتـی خـوش را بـرای میهمانان بسـازند.
رجبـی تصریـج کـرد: هـم چنیـن غذاهایـی کـه در بـوم گـردی های سـرو می 

شـود از غذاهـای محلی اسـت.

رئیس کمیسیون اقتصادی شورای اسلامی شهر مشهد مطرح کر: 

پروژه های سرمایه گذاری شهر برای من منفعتی ندارد 
کمیســیون  رییــس 
اقتصادی و مشارکت 
های شورای اسلامی 
گفت:  مشــهد  شهر 
بنده هیچ سود و منفعت 
شــخصی از پروژه های 
این شهر  سرمایه گذاری 
نمی برم، شــهرداری و 
شورای شــهر از حقوق 
ســرمایه گذاران  واقعی 

حمایت می کند.
آزادی بیان مانع فساد است

به گزارش »صبح امــروز« احمد نوروزی 
در نشســت خبری کــه روز گذشــته در 
محل ســاختمان شــورای شــهر با تاکید 
بر لزوم شــفافیت برگزار شــد، با بیان این 
مطلب افزود: باید بگذاریم آنچه در خلوت 
گفتــه می شــود در عیان نیز بیان شــود، 
اگر فضای شــفافیت و آزادی بیان نباشد، 
فساد در جامعه گســترش می یابد، وظیفه 
رســانه این اســت که تصمیماتی که در 
حیات خلوت گرفته  می شــود را عیان کند 
تا مســئولان مرتبط پاســخگو باشند.وی 
ادامه داد: تصویب طرح پرداخت پاداش به 
افشاکنندگان فساد نیز بیانگر اعتقاد شورای 

پنجم به شفافیت است.
حقایق پروژه تجاری اقامتی« سارا«

او با اشــاره به طرح مباحثی درباره پروژه 
ســارا در بافت اطراف حرم مطهر رضوی، 
اظهار کرد: مجموعه تجاری، اقامتی ســارا 
از بزرگترین پروژه های طرح بهســازی و 
نوســازی بافت اطراف حرم مطهر حضرت 
امام رضا )ع( اســت. این پروژه با مساحت 
12هــزار و 60 متــر مربــع در 12 طبقه 
تجاری، اقامتی در حاشیه بولوار ۵0 متری 
شارستان رضوی و ضلع شــمالی خیابان 

نواب صفوی قرار دارد.
در شرکت عمران شرق بدون داشتن 

سهام مامور بودم، استعفا دادم
نوروزی گفت: اخیرا برخی مطالبی در باره 
شــرکت عمران شــرق و پروژه تجاری و 
اقامتی »ســارا« و رسیدن منافع این پروژه 
به بنده بیان کرده اند در حالی که شــرکت 

شــرق با هــدف ارائه الگوی ســاماندهی 
ســرمایه های خرد و افزایش مشــارکت با 
مصوبه دولتی در منطقه ثامن تشکیل شده  
و بنده که به عنــوان نماینده وزارت راه و 
شهرســازی و بدون هیچ ســهامی در این 
شرکت مامور بودم از سال ورود به شورای 
پنجم از تمام شرکت ها استعفا دادم و هیچ 

منفعت مالی از آنها ندارم. 
نوروزی افزود: شــرکت شرق طبق مصوبه 
دولت مبنی بر تشکیل شرکت های مسکن 
سازان ابتدا با نام شرکت ثامن تشکیل شد 
که سهم دولت ۴۹ درصد است و در خرداد 
82 مصوب شد و پروژه های آن به صورت 
مردمی دنبال می شود از این رو با امضای 
وزرای وقــت راه و شهرســازی، اقتصاد، 
کشــور، فرهنگ و ارشاد اسلامی و رییس 
ســازمان مدیریت و برنامه ریزی کشور در 
خصوص اجــرای پروژه تجــاری، اقامتی 
»سارا« توســط این شرکت تصمیم گیری 
شــد. وی ادامه داد: در این شــرکت برای 
پروژه های »ســارا« و »ایمــان« فراخوان 
داده شــد تا ســرمایه گذاران بــه صورت 
تهاتری در این پروژه شرکت کنند که سه 
شــرکت اجــرای کار را در این 2 پروژه بر 
عهده گرفتند. وی با بیان اینکه سهامداران 
شرکت شــرق همه از دستگاه های دولتی 
هســتند و بنده در این شرکت هیچ سهمی 
ندارم، گفت: در پروژه ســارا نیز شــرکت 
عمران و مسکن ســازان شرق که دولتی 

است از جمله سهامداران است.
معابر مویرگی حساب شده و سند 

تجمیعی دریافت شده است
رییس کمیسیون اقتصادی شورای اسلامی 
شــهر مشــهد افزود: در پروژه سارا معابر 
مویرگی نیز حساب شده و در سال 1۳۹2 
ســند تجمیعی این پروژه اخذ شــده  است 
و هیچ منفعتی از ایــن پروژه برای بنده و 

مدیران شرکت وجود ندارد.
من در نام گذاری پروژه سارا  نقشی ندارم

وی دربــاره نامگذاری این پروژه نیز اظهار 
کرد: نامگذاری پروژه نیز توسط شهرداری 
و در حدود 10 ســال قبل انجام شــده و 
ارتباطــی به من ندارد ولــی برخی مطرح 

کرده انــد که پروژه را به نام دخترم ســارا 
نامگذاری کــرده ام در حالــی که هنگام 
نامگذاری پروژه بنده در شهرداری نبوده ام.

مناظره می کنم
نوروزی گفت: شــفافیت در تمــام موارد 
ضــروری اســت و حاضــرم در مناظره 
رادیویــی، تلویزیونی و هر مناظره دیگری 
در خصــوص این پروژه و مســایل مطرح 

شده شرکت کنم. 
نوروزی افزود: پروژه ســارا تنها پروژه ای 
اســت که از ابتدا همه مسایل و ضوابط در 
آن رعایت شده  و در این پروژه 1۵ هزار و 
160 مترمربع آزادســازی صورت گرفته و 
پروژه در 12 هزار و 60 متر مربع زمین اجرا 
می شود. وی ادامه داد: توافق کلی، پروانه 
و کلیه محاســبات این پروژه بر اســاس 
طرح مصوب بوده و ضوابط مشــاور طرح 
نوسازی بافت پیرامون حرم مطهر رضوی 

در معماری این پروژه لحاظ شده  است. 
باید برای جذب سرمایه گذاران  وی گفت: 
اعتمادســازی صورت گیرد، بــه قراردادها 
پایبند باشــیم و برای افکار عمومی پاسخ 

محکم داشته  باشیم. 
خواسته های غیرمنطقی برخی سرمایه 

گذاران پذیرفته نمی شود
شــورای  اقتصادی  کمیســیون  رییــس 

اسلامی شــهر مشــهد افزود: البته برخی 
ســرمایه گذاران خواســته های غیرمنطقی 
دارنــد کــه پذیرفتــه نمی شــود ولی در 
مجموع تلاش می شود زمینه فعالیت برای 
ســرمایه گذاران تسهیل شود و تمام حقوق 

آنان را به رسمیت می شناسیم.
اختلافات بر سر طرح نوسازی بافت 

پیرامونی حرم وجود اما حق
وی با اشــاره به برخی اختلاف نظرها در 
خصوص طرح نوســازی بافــت پیرامونی 
حرم مطهر رضوی ادامــه داد: نگاه مدرن 
و ســنت گرا در خصوص ایــن بافت وجود 
دارد و معتقد به بازنگری در طرح نوسازی 
بافت پیرامون حرم مطهر رضوی هســتیم 
اما حقوق مکتســبه  ســرمایه گذاران باید 
حفظ شــود. وی گفت: قرار اســت برای 
اولین بار برای فضای خدماتی)زیرســاخت 
ها( بافــت پیرامون حرم مطهر رضوی ۳1 
هزار میلیارد ریال اوراق مشــارکت منتشر 
شود که بازپرداخت اصل و سود ۵0 درصد 
از این مبلغ بر عهده دولت و ۵0 درصد نیز 
بر عهده شهرداری است. نوروزی ابراز کرد: 
طرح نوســازی و بازســازی بافت فرسوده 
منطقه ثامن نیز با 1۳ هزار پلاک از ســال 
۷1 در دستور کار است، با گذشت دو دهه 
از آغاز اجرای نوســازی ایــن بافت، این 

طرح هم اکنون حدود ۵0 درصد پیشــرفت 
فیزیکی دارد. 

وی افزود: طبق مصوبه 1۹ تیر ماه ســال 
۹6 شورای عالی معماری و شهرسازی به 
منظور جلوگیری از تداوم اقدامات مخالف 
با حفاظت از حیثیت مــکان و ارزش های 
ملمــوس و ناملمــوس بافــت تاریخی - 
فرهنگــی پیرامون حــرم مطهر رضوی از 
آن تاریخ طرح نوســازی و بهسازی حرم 
مطهر رضوی مصوب ســال 1۳8۷ لغو و 
اجرای آن متوقف شــد.اما  آبان ماه امسال 
اســتاندار خراسان رضوی اعلام کرد نقشه 
راه بازســازی بافت پیرامــون حرم مطهر 
رضوی مورد توافق وزارت راه و شهرسازی 
و شهرداری مشهد قرار گرفته  و وزارت راه 
و شهرسازی و شهرداری مشهد به صورت 
مشــترک تا پایان امســال نسبت به تهیه 
طرح تفصیلی جدید با در نظر گرفتن مبانی 
شهرسازی و دغدغه های موجود در بافت 
پیرامون حــرم مطهر رضوی اقدام و آن را 
در شــورای عالی شهرسازی و معماری به 
 تصویب می رســانند. وی یادآورشد: اجرای 
۵0 درصد طرح نوســازی و بهسازی این 
بافت بر عهــده شــهرداری و اجرای ۵0 
درصد دیگر آن از طریق شرکت بازآفرینی 

بافت های فرسوده برعهده دولت است.

فرهنگـی،  میـراث  کل  مدیـر 
دسـتی  صنایـع  و  گردشـگری 
برگـزاری  از  رضـوی  خراسـان 
مجمـع عمومی موسـس انجمن 
حـال  در  ای  حرفـه  )جامعـه( 
تاسـیس هتـل آپارتمـان هـای 

خبـرداد. رضـوی  خراسـان 
امـروز،  صبـح  گـزارش  بـه 
امـروز  فـر  مکرمـی  ابوالفضـل 
بـا اعـلام ایـن خبـر افـزود: در 
راسـتای اجـرای مـاده 2۵ آئین 

نامـه ایجـاد، اصـلاح، تکمیـل، درجـه بندی و نرخ گذاری تاسیسـات گردشـگری مصـوب هیئت 
وزیـران و دسـتورالعمل نحـوه ایجاد و فعالیت تشـکل هـای حرفه ای گردشـگری، وزارت میراث 

فرهنگـی، گردشـگری و صنایـع دسـتی، ایـن مجمـع تشـکیل مـی شـود.«
او بـا اشـاره بـه برگـزاری مجمـع موسـس ایـن تشـکل حرفـه ای اظهـار کـرد: از همـه بهـره 
بـرداران کـه پروانـه بهـره بـرداری هتـل آپارتمـان از اداره کل میـراث فرهنگـی، گردشـگری و 
صنایع دسـتی اسـتان خراسـان رضوی دارند، دعوت می شـود تا در جلسـه مورخه 1۳۹8/12/۵ 
از سـاعت ۹ الـی 11 در محـل هتـل آپارتمـان حیـات شـرق بـه نشـانی تقاطـع نـواب صفوی و 

شهیدشوشـتری شـرکت کنند.
مدیـر کل میـراث فرهنگی، گردشـگری و صنایع دسـتی خراسـان رضوی یادآورشـد: »به همراه 
داشـتن کارت شناسـایی ملـی و اصـل پروانـه بهره بـرداری معتبـر از اداره کل میـراث فرهنگی، 
گردشـگری و صنایـع دسـتی خراسـان رضـوی الزامـی اسـت، هم چنیـن افرادی که بـه صورت 
وکالتـی در ایـن جلسـه شـرکت می کنند بایـد وکالت نامـه محضری همراه خود داشـته باشـند.

اساسـنامه  تصویـب  و  بررسـی  کـرد:  اظهـار  جلسـه  ایـن  کار  دسـتور  دربـاره  فـر  مکرمـی 
انجمن)جامعـه( حرفـه ای هتـل آپارتمـان هـای اسـتان خراسـان رضـوی، برگـزاری انتخابـات 
هیئـت مدیـره و بازرسـان، تعییـن روزنامـه رسـمی کثیرالانتشـار، تعییـن میـزان حـق ورودی و 
 عضویـت سـالیانه و سـایر مـوارد در صلاحیـت مجمـع عمومـی در دسـتور کار ایـن جلسـه قرار 

دارد.
وی یادآورشـد: تاکنـون در خراسـان رضـوی ۳ جامعـه و انجمـن حرفـه ای تشـکیل و مقدمـات 

ایجـاد ۴ جامعـه حرفـه ای دیگـر در حـال انجام اسـت.

از  ثامن مشــهد  شــهردار منطقه 
تملک 61 هزار متــر مربع عرصه 
برای طرح بهســازی و نوســازی 
بافت پیرامــون حرم مطهر در این 

دوره مدیریت شهری خبر داد.
به گــزارش صبــح امروز، ســید 
حاشــیه  در  نعمتــی  مصطفــی 
پاسخگویی مستقیم به تماس های 
مردمــی در مرکز 1۳۷، با اشــاره 
بــه اینکه بخشــی از تماس های 
شــهروندان به اجرای پروژه های 

عمرانی در سطح منطقه اختصاص داشت، عنوان کرد: به علت اینکه منطقه ثامن در زمان های مختلف، 
با پیک زائر و مســافر مواجه می شــود لذا زمانبندی پروژه های عمرانی به گونه ای است که با توجه به 
تعطیل شــدن پروژه ها در ایام زائرپذیر مانند پایان شــهریور، 28 صفر، تاسوعا و عاشورا و ... بتوانیم از 
آن ها تا پایان ســال و قبل از تعطیلات نوروزی بهره برداری کنیم.وی با اشــاره به اینکه در حال حاضر 
همه سطح منطقه ثامن، شاهد اجرای پروژه های عمرانی است، ادامه داد: در همین راستا پیاده روسازی 
خیابان آیت الله خزعلی، حدفاصل چهارراه شــهدا تا چهارراه خســروی، در حال انجام است که همزمان 
غلاف گذاری برای شرکت برق جهت نصب تیربرق های جدید انجام می شود. این پروژه در ضلع غربی 
از پیشــرفت 80 درصدی برخوردار بوده و تا پایان ســال جاری به بهره برداری می رسد و پیاده روسازی 

ضلع شرقی نیز تا نوروز ۹۹ از پیشرفت 20 درصدی برخوردار خواهد شد.
نعمتی بیان کرد: پروژه آرام ســازی ترافیک کوچه چهارباغ نیز در دســتور کار قرار گرفته و اجرایی شده 
است که برای جلوگیری از دوباره کاری، ابتدا طی هماهنگی با شرکت آب و فاضلاب، ابتدا طرح اگو در 
این معبر اجرا شده و سپس پروژه شهرداری آغاز گردید، پیشرفت فیزیکی این پروژه نیز ۵0 درصد بوده 

و در تلاش هستیم ۵0 درصد باقیمانده را تا یک ماه دیگر به اتمام برسانیم.
وی با اشــاره به اینکه در خیابان اندرزگو نیز، بهینه سازی پیاده روها آغاز شده و تا20 روز دیگر به پایان 
می رسد، اذعان داشت: یکی از پروژه های اصلی در حال اجرا، مربوط به خیابان طبرسی است که باعث 
اختلال در مســیر رفت و آمد شهروندان در حدفاصل میدان شهدای گمنام تا میدان طبرسی شده است، 
در این پروژه نیز، ابتدا شــرکت آب و فاضلاب، طرح اگو را در این مســیر اجرایی کرد، سپس ما اجرای 
کانال جمع آوری آب های را آغاز کرده و تا پایان سال جاری به بهره برداری می رسانیم که همزمان دو 

معضل تخلیه فاضلاب و آب های سطحی منطقه در این محدوده رفع خواهد شد. ی
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معاون مالی و پشتیبانی شهرداری مشهد با اشاره به پویش شهر بیست تاکید کرد: شهروندان از فرصت 
تخفیف 20 درصدی برای پرداخت بدهی های خود استفاده کنند.به گزارش صبح امروز، رضاخواجه 

نائینی در خصوص پویش شهر بیست گفت: رسم دیرینه ای در شهرداری مشهد وجود دارد که 
هر ساله در ایام پایانی سال و به بهانه دهه مبارک فجر و پایان سال شمسی تخفیفاتی برای 
پرداخت بدهی های نقدی شــهروندان در خصوص دریافت پروانه، پایانکار، عوارض کسب و 
کار، آتش نشــانی و.. درنظر گرفته می شود.وی افزود: امسال نیز با تصویب شورای اسلامی 

شــهر مشهد 20 درصد تخفیف برای پرداخت نقدی این بدهی ها درنظر گرفته شده است که 
باعث ایجاد رونق درصنعت ســاختمان شده وبه توسعه شهرو تکمیل پروژه های عمرانی کمک 

می کند.خواجه نائینی اضافه کرد: از شــهروندان عزیز درخواســت می شود تا از این فرصت و تخفیف 
20درصدی که از 12 بهمن تا 1۵ اســفند ارائه خواهد شد استفاده کنند.معاون مالی و پشتیبانی شهرداری 
مشهد با اشاره به این که هرسال قیمت منطقه ای که یکی از آیتم های محاسبه صدورپروانه و... است از 
سوی اداره کل دارایی براساس نرخ تورم افزایش پیدا می کند ادامه داد: لذا استفاده ازطرح تشویقی و تخفیف 

20 درصدی درنظرگرفته شده می تواند مزایای خوبی برای شهروندان نسبت به سال آینده داشته باشد.

رییس مرکز نوآوری شــهری  شهرداری مشــهد گفت: رویداد حمل و نقل بار درون شهری با هدف تقویت 
مهارت های ایده پردازی و حل مســاله و بررســی چالش های این حوزه برگزار می شود.به گزارش صبح 

امروز، غلامرضا عباس زاده با اعلام این خبر اظهار کرد: رویداد حمل و نقل بار درون شهری با هدف 
تقویت مهارت های ایده پردازی حل مساله و بررسی چالش های حوزه حمل و نقل بار درون شهری 
مشــهد و تلاش برای حل آن ها در محورهای حمل و نقل سریع، مطمئن، ارزان و پاک کالا و بار، 
کنترل هوشمند موقعیت ناوگان و ابعاد و اوزان بار آن به صورت یکپارچه، کاهش آلودگی هوا و صوت 

وسایل نقلیه باری در توقفگاه های آنها و شیوه های نوین حمل بار شهری با بعد مسافت کم در محل 
مرکز نوآوری شــهری مشهد برگزار می شود.وی افزود: ایده های مخاطبان تا ساعت 2۴ روز 28 بهمن 

۹8 پذیرفته می شود و علاقه مندان برای شرکت در این رویداد می توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر و ثبت 
نام به آدرس اینترنتی https://evand.com/events/hamlonaghl و شماره تماس ۳12۹18۳۵ مراجعه کنند.
رییس مرکز نوآوری شــهری مشهد خاطرنشان کرد: صاحبان ایده های برتر و همچنین ایده های کارآفرین مورد 
حمایت مرکز نوآوری شهری شهرداری مشهد قرار می گیرند و شهرداری به دنبال بهره گیری مستمر و حداکثری از 
نخبگان این حوزه می باشد و امید است به زودی شاهد توسعه روزافزون کسب وکارهای مرتبط با این حوزه باشیم.

برپایی رویداد ایده پردازی حمل و نقل بار درون شهریشهروندان از فرصت تخفیف ۲0 درصدی برای پرداخت بدهی های خود استفاده کنند
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فرامرزی

 از سقوط تا صعود
 در مشهد

محمد علی فرامرزی دفاع چپ شــهر خودرویی ها پس از مدتها توانست در 
قامت گلزن حاضر شــود و برای تیمش بدرخشد.شــاید پس از آن قهرمانی 
حیرت آور عبدالله ویسی با استقلال خوزستان بود که نام محمد علی فرامرزی 
هم بر ســر زبان ها افتاد؛ ستاره ای که در دفاع چپ استقلال روزهای خوبی را 
گذرانــد اما به یک باره در فصل پس از قهرمانی، در سراشــیبی افتاد.تا جایی 
که در نیم فصل، به لیســت مازاد تبعید شــد و راهی سیاه جامگان در حال 
سقوط شد؛ دفاع چپ رونده این روزهای شهر خودرو، آن روزها نتوانست ناجی 

مشهدی ها شود تا سیاه جامگان سقوط کند.

پس از سِیر زمان، حالا دوباره فرامرزی در مشهد توپ می زند؛ این بار در لباس 
عنابی رنگ و برای تیمی که حالا باید در آسیا به میدان برود.پس از دو نمایش 
متوســط در آسیا، فرامرزی یکی از ستارگان تیمش بود؛ نه تنها در کار دفاعی 
چرا که با نفوذی عالی به قلب دفاع ماشین، در قامت یک مهاجم پاس خلعت 
را به تور چسباند تا سه امتیازی حساس و حیثیتی به حساب شهر خودرو واریز 
شــود.او حالا در مشهد جزو معدود بازیکنانی به شمار می رود که سیر سقوط 
تا صعود را تجربه کرده است؛ دفاع چپی که فعلا رقیبی هم ندارد و به نظر تا 

پایان فصل، انتخاب نخست سرآسیایی خواهد بود.

داور خراســانی بین المللــی فوتبال ایران 
گفت: اشتباهات داوری در لیگ برتر ایران 
ارتباطی به مهاجرت من ندارد اما اعتراض 

ها بیشتر شده است.
دلیــل حضورش  درباره  فغانــی،  علیرضا 
در ایــران با توجــه به در جریــان بودن 
رقابت های لیگ استرالیا بیان کرد: پس از 
حضور در مســابقات قهرمانی زیر 2۳ سال 
آســیا در تایلند، برای انجام دادن کار های 
مربــوط به تحصیلات دانشــگاهی و امور 
شــخصی به ایران آمدم و تا سه شنبه این 
هفته هم به اســترالیا باز می گردم چراکه 
باید شنبه هفته آینده دیدار اف سی سیدنی 

با وسترن سیدنی را قضاوت کنم.
گلایه ها زیاد شده است

او درباره اینکه بســیاری از اهالی فوتبال 
اعتقاد دارند این روز ها خلاء علیرضا فغانی 
در قضــاوت بازی های لیــگ برتر حس 
می شــود، گفت: اشتباهات داوری ارتباطی 
بــه مهاجرت من ندارد، اما گلایه ها خیلی 
زیادتر شده اســت. این گلایه بازیکنان و 
مربیان هم پس از دریافت کارت زرد تمام 

نمی شود و این نکته بدی است.
داوران ایرانی در نشان دادن کارت زرد 

دوم سفت و سخت هستند
فغانــی درباره تفاوت رفتــاری بازیکنان و 
مربیان در لیگ برتر ایران با استرالیا اظهار 
داشت: در اســترالیا هم بازیکنان و مربیان 
به تصمیم های داوری معترض می شــوند، 
اما شــدت اعتراض ها به میزان لیگ ایران 
نیســت. بحث مهم این اســت که خودم 
بلافاصله پس از نشان دادن کارت زرد، اگر 
اعتراض ها زیاد شــود، بازیکن را با کارت 
قرمز بیرون می کنم، اما احســاس می کنم 
همکاران ایرانی من در نشــان دادن کارت 
زرد دوم با افزایش اعتراض تا حدی سفتی 

به خرج می دهند.
مسئولان کمیته داوران باید به جوان ها 
میدان داده و در صورت اشتباه از آن ها 

حمایت کنند
او دربــاره بحث جوان گرایــی در بخش 
داوری فوتبال ایران و اعتراض بســیاری 
از تیم ها نســبت به این امر گفت: همیشه 
در مقاطع زمانــی مختلف، چنین کاری در 
کمیتــه داوران انجام می شــود. همانگونه 

که تیم ها به بازیکنان جوان شــانس بازی 
می دهند و حتی در صورت ارائه عملکردی 
ضعیف از ســوی این بازیکن، مربی او را 
تشویق می کند، هدایت الله ممبینی و سایر 
مسئولان کمیته داوران هم باید نسبت به 
داوران جــوان چنیــن کاری انجام بدهند. 
ابتدا باید به جوان ها میدان بدهند. اشــتباه 
هم در فوتبال طبیعی اســت، اما مسئولان 
کمیته داوران باید این جوان ها را راهنمایی 

کنند تا بتوانند خودشان را ارتقاء بدهند.
*به دلیل حضور اســترالیا و عربستان در 
المپیک  انتخابی  رقابت هــای  نهایی  نیمه 
نتوانستم در بازی های پایانی قضاوت کنم

داور بیــن المللی فوتبال ایران درباره دلیل 
قضاوت نکــردن خود در بازی های مراحل 
نهایــی رقابت های انتخابی المپیک 2020 
بیان کرد: در ایــن زمینه محدودیت هایی 
ایرانی ســال ها اســت  داشــتیم. داوران 
نمی توانند بــازی تیم های عربســتانی را 
قضاوت کنند. همانگونه که عربســتانی ها 
هــم نمی تواننــد داور بــازی تیم هــای 
کشورمان باشند. از طرفی با توجه به اینکه 
من در استرالیا سکونت دارم و در لیگ این 
کشور قضاوت می کنم، دیگر نمی توانستم 
چهار بازی مراحل نیمــه نهایی، نهایی و 
رده بندی را که ایــن تیم ها در آن حضور 

داشتند، سوت بزنم.
هیچ یک از داوران آسیایی نگفتند به 

ایران سفر نمی کنیم
او دربــاره دلیل عجیبی کــه در هفته های 
اخیر برخی رســانه های عربی نســبت به 
برگــزاری بــازی تیم هــای ایرانی حاضر 
در لیگ قهرمانان آســیا در کشــور ثالث 
مطرح کرده و نیامــدن داوران به ایران را 
دلیل این تصمیم می دانســتند، گفت: این 
موضوع ارتباطی به داوران نداشت و برخی 
مسائل غیر ورزشی میزبانی تیم های ایرانی 
را تحت الشــعاع قــرار داد. AFC هم به 
دلیل مســائل امنیتی تیم ها تصمیم گرفت 
تیم های ایرانی در دور رفت لیگ قهرمانان 
میزبان نباشــند و هیــچ داوری نگفت به 
ایران نمی رود. امیدوارم با توجه به تدابیری 
که مســئولان ما به کار گرفتنــد، بتوانیم 
بازی های مان را دور برگشت در کشورمان 

میزبانی کنیم.

۱۴0 داوری که در کلاس های توجیهی 
شرکت کردند باید پتانسیل قضاوت در 

لیگ برتر را داشته باشند
فغانــی درباره ارزیابی اش از کمبود داوران 
باتجربــه در لیگ برتر گفت: کمیته داوران 
برای کلاس توجیهی نیم فصل حدود 1۴0 
نفر را دعوت کرد و بی شک با این کار باید 
به داوران شــانس قضاوت بدهیم. داوری 
که به کلاس توجیهی دعوت می شود باید 
استعداد و پتانسیل داشــته باشد. امیدوارم 
داوران جوانی که در کلاس مذکور شرکت 
کردند در لیگ برتر هــم قضاوت کنند تا 
فوتبال ما کمتر از داوران تکراری استفاده 

کند.
استرالیایی ها لیگ ایران را رصد 

نمی کنند
او دربــاره اینکه آیا لیگ ایران در کشــور 
اســترالیا رصــد می شــود، گفــت: چنین 
اتفاقی نمی افتد و شــاید مردم این کشور و 
فوتبالیت های شان تنها بازی های تیم ملی 
ایران را دنبال کنند. همانگونه که ما لیگ 
اســترالیا را دنبال نمی کنیم، نیازی نیست 
مردم این کشــور هم چنیــن کاری انجام 

بدهند.
*صوفی زاده و ممبینی می خواستند مرا از 

فهرست داوران الیت ایران خارج کنند
فغانی درباره اینکه شــنیده می شود برخی 
فوتبال  فدراسیون  رئیســه  هیئت  اعضای 

برای خارج کردن نام او از فهرست داوران 
الیــت کشــورمان پــس از مهاجرتش به 
استرالیا تحرکاتی انجام داده اند، بیان کرد: 
من هم شــنیده ام هدایت  ممبینی و لیلا 
صوفی زاده پس از مهاجرتم به استرالیا در 
جلسه ای که با حضور اعضای هیئت رئیسه 
فدراسیون برگزار شد، درخواست کردند نام 
من از فهرســت داوران الیت ایران خارج 
شــود. این درحالی اســت که در جلسه ای 
که قبل از ســفرم با حضــور مهدی تاج، 
محمدرضا ساکت و هدایت ممبینی برگزار 
شد به آن ها گفتم بحث مهاجرت من هیچ 
مشکلی ندارد، اما تمایل دارم همچنان در 
بحث بین المللی برای ایران قضاوت کنم. 
البته در آن جلســه گفتم در این بحث بین 
المللی هم می توانم برای کشــور دیگری 
فعالیــت کنم، اما متاســفانه صوفی زاده و 
ممبینــی چنین بحثی را در جلســه هیئت 

رئیسه مطرح کردند.
تا زمانی که بخواهند برای ایران قضاوت 

می کنم
او افزود: این درخواســت از ســوی سایر 
اعضای هیئت رئیســه رد شد و من اکنون 
نامزد قضــاوت در جام جهانی 2022 قطر 
هســتم. برای من مهم است تا زمانی که 
بخواهند بــه نام ایران قضــاوت کنم، اما 
وقتی نخواهند تصمیــم دیگری می گیرم. 
اگر هم دوســتان به این نتیجه می رسیدند 

که نام مرا از فهرســت داوران بین المللی 
کشورمان خارج کنند، دیگر شانس قضاوت 
در بازی هــای جام جهانی بــه تیم داوری 

ایران داده نمی شد.
اگر فرد دیگری جانشین من می شد، 
تیم داوری ایران شانس قضاوت در 

جام جهانی را از دست می داد
او ادامــه داد: خوشــبختانه تــاج و برخی 
مسئولان هیئت رئیســه فدراسیون جلوی 
این بی تدبیری را گرفتند. شاید هم صوفی 
زاده و ممبینی برای خودشان دلایلی داشته 
باشــند. باید بگویم اگر فرد جدیدی جای 
من معرفی می شــد به جــام جهانی قطر 
نمی رسید چراکه هشت تیم نامزد از داوران 
آســیایی برای قضاوت این بازی ها بسته 

شده است.
به زودی مطالبات مان را از فیفا 

می گیریم
فغانــی دربــاره اینکه آیا بحــث دریافت 
مطالباتش از فیفا را از طریق فدراســیون 
فوتبال استرالیا پیگیری کرده است، گفت: 
عجله ای برای دریافت حق الزحمه قضاوت 
مــان در جام جهانــی 2018 نداریم و این 
موضوع را هم از طریق فدراسیون فوتبال 
استرالیا پیگیری نکرده ام چراکه همچنان 
داور ایران هســتم. البته مشــکل خاصی 
هم نیســت و به زودی مطالبــات مان را 

می گیریم.

مشهدی ها صدر لیگ برتر شنا را از دست دادند
مرحله دوم هفدهمین دوره مسابقات لیگ شنا کشور سال 1۳۹8 با پیشتازی 
پرسپولیس به پایان رسید و تیم های شهید هاشمی نژاد مشهد و نفت تهران 
نیز به ترتیب دوم و سوم شــدند.مرحله دوم هفدهمین دوره دوره مسابقات 
شنای باشگاه های کشور سال 1۳۹8 ۵شنبه و جمعه )11 و 12  بهمن 1۳8( 
پیگیری و به پایان رســید. 10 تیم حاضر در این مســابقات دو روز باهم به 
رقابت پرداختند و در پایان مرحله دوم تیم پرسپولیس با درخشش شناگران 
جوان خود موفق شد با یک پله صعود نسبت به مرحله نخست با 2۴6۴ امتیاز 
در در جایگاه اول قرار گیرد و تیم شهید هاشمی نژاد مشهد با اختلاف کمی 
و امتیاز 2۴۴۹ دوم شــد. تیم  نفت تهــران نیز همچون مرحله اول با امتیاز 
20۹6 بر سکوی ســوم ایستاد.رقابت های امسال با حضور 10 تیم و در سه 
مرحله برگزار خواهد شــد. برگزاری هر سه مرحله در استخر قهرمانی آزادی 
تهران و در دو نوبت صبح و عصر پیش بینی شــده است. طبق اعلام کمیته 
برگزاری مسابقات مرحله سوم و آخر این مسابقات هشتم و نهم اسفند 1۳۹8 
برگزار می شود تا قهرمان این دوره از مسابقات مشخص شود.استخر شهید 
هاشمی نژاد مشهد، آکادمی ۹ دی و آزادی ، پرسپولیس ، توسعه شنای البرز، 
هتل آپارتمان کورش کرمانشاه، کیان شنای گلستان، عقاب نهاجا، مقاومت 
بسیج، نفت تهران و نفت امیدیه 10 تیم حاضر در هفدهمین دوره لیگ شنای 
باشگاه های کشور هستند.در حاشیه مرحله دوم این رقابت ها سه رکورد در رده 
های سنی نیز جابجا شد. در ماده ۴00 متر مختلط انفرادی مهران قاسم زاده 
موفق شد با ثبت زمان ۴:۴۵٫۴8 رکورد این ماده را بهبود بخشد. همچنین در 
ماده ۵0 متر پروانه رده های ســنی ماهان مهری پاشکی با زمان 00:2۵٫8۹ 
رکورد این ماده را جابجا کرد. تیم پرســپولیس )علی جبلی- سپهر یاوری – 
مهران قاسم زاده – متین سهران( با ثبت زمان 8:06٫61 رکورد ماده چهار در 

200 متر آزاد تیمی در رده های سنی را جابجا کرد.
رده بندی تیمی هفدهمین دوره مســابقات شنا باشــگاه های کشور تا پایان 

مرحله دوم: 
پرسپولیس با امتیاز 2۴6۴

شهید هاشمی نژاد مشهد با امتیاز 2۴۴۹
نفت تهران با امتیاز 20۹6

کیان شنا گلستان  با امتیاز 188۹
هتل آپارتمان کوروش کرمانشاه  با امتیاز 188۴

مقاومت با امتیاز 18۵۳
آکادمی ۹ دی و آزادی  با امتیاز 1۷88

عقاب نهاجا با امتیاز 1۴۴۴
نفت امیدیه با امتیاز 128۹

توسعه شنای البرز با امتیاز 11۷۴

همه برای موفقیت شهرخودرو تلاش می کنند
مهاجم تیم فوتبال شهر خودرو گفت: در بازی روز شنبه داور ۳ پنالتی تیم ما را 
ندید و وقتی از او سوال کردم گفت او و همکارانش صحنه را ندیده اند.محمد 
قاضی، در خصوص دیدار روز شــنبه شهرخودرو مقابل ماشین سازی اظهار 
داشــت: بازی خوبی انجام دادیم و حریف را                                             شکست دادیم، اما فکر می کنم 
داور ۳ پنالتی را                                             برای تیم ما نگرفت. 2 پنالتی روی خود من اتفاق افتاد و یکی 

هم روی سعید صادقی.

وی در خصوص اینکه گفته می شــود داور مسابقه کارت زردهای زیادی در 
این بازی داده اســت، گفت: در مجموع فکر می کنم آقای زاهدی فر تمرکز 
زیادی در بازی نداشــت. مثلا من در مورد پنالتی که روی خودم اتفاق افتاد 
با او صحبت کردم و او می گفت خودش صحنه را                                             ندیده و کمک های پشت 

دروازه و کنار خط هم چیزی به او نگفتند.
مهاجم شــهرخودرو در خصوص اینکه شرایط این تیم را                                             در ادامه مسابقات 
چطور ارزیابی می کند، گفت: من دو ســال در اینجا حضور داشــتم و سابقه 
بازی در مشــهد را                                             دارم. ارتباط خوبی با بازیکنان و مسئولان این تیم دارم. 
خوشبختانه همه یک هدف را                                             دنبال می کنند و آن هم موفقیت تیم است. جا 
دارد از حمیدوای هم تشــکر کنم که از بخش خصوصی وارد فوتبال شده و 
حمایت می کند. امیدوار هســتم بتوانم در شهر خودرو در کنار سایر بازیکنان 
برای شادی مردم مشهد تلاش کنیم. خوشبختانه در اینجا همه چیز به شکل 

حرفه ای پیش می رود و همه برای موفقیت تیم تلاش می کنند.
قاضی که ســابقه حضور در استقلال و پرسپولیس را                                             دارد در خصوص اینکه 
ارزیابی اش از مســابقه دو تیم در روز پنجشنبه چیست، گفت: فکر می کنم 
شاهد بازی قشنگی باشیم و دو تیم در شرایط خوبی در این مسابقه قرار داشته 
باشند. استقلال البته کمی خسته است چون چند بازی را                                             پیاپی انجام داده و از 
آن طرف پرسپولیس مهره های خوبی دارد، اما تصور من این است که در این 
دربی گل های زیادی رد و بدل شود و برخلاف سال های قبل که هر دو تیم 

محتاط وارد زمین می شدند، این مسابقه بازی جذابی برای تماشاگران باشد.

شمارش معکوس برای افتتاح استادیوم ۱5هزار نفری سبزوار
نماینده توسعه اماکن ورزشی در استان خراسان رضوی گفت: فاز یک پروژه 
استادیوم 1۵ هزار نفری سبزوار به زودی و قبل از پایان سال جاری به بهره 
برداری می رسد.پروژه اســتادیوم ورزشی 1۵ هزار نفری سبزوار از آن دست 
پروژه هایی است که مدت های زیادی است روی زمین مانده و به بهره برداری 
نرسیده است.سال های زیادی از کلنگ زنی این استادیوم می گذرد و دولت ها 
و نماینــدگان زیادی نیز آمده و رفته اند اما هنوز خبری از بهره برداری از این 
پروژه نیست.اینک اما در آســتانه پایان سال ۹8 خبرهای خوشی به گوش 
می رسد که البته باید امیدوار بود صرفا در حد حرف و حدیث و شنیده نباشد و 
در عمل، عملیاتی شود تا این پروژه در اختیار جوانان و مردم سبزوار قرار گیرد.
ســید ایمان غفوریان، نماینده توسعه اماکن ورزشی خراسان رضوی در این 
زمینه با بیان اینکه مشکل عمده این پروژه تاکنون عدم تامین نقدینگی بوده 
است، اظهار داشت: در شرکت توسعه اماکن ورزشی برای پروژه های مختلف 
کد معرفی می شود که کد این پروژه 02۹ بوده است یعنی امکان تزریق پول 
از جای دیگری به این پروژه وجود نداشته است.وی با تاکید به اینکه متاسفانه 
اعتبارات هم در طی این ســال ها خیلی کم تخصیص پیدا می کرده اســت، 
خاطرنشــان کرد: در حال حاضر با پیگیری های انجام شده شرکت توسعه 
اماکن ورزشی به عنوان مجری تلاش کرده که اعتباری را برای بهره برداری 

از فاز یک پروژه اخذ کند.
غفوریان ادامه داد: با برنامه زیزی های انجام شده فاز یک استادیوم 1۵ هزار 
نفری شــامل زمین چمن، حدود 2۴00 صندلی، پیســت تارتان دومیدانی و 
رختکن جداگانه ای که برای فاز یک طراحی شــده اســت، به زودی افتتاح 
می شود.وی با بیان اینکه تاکنون کل پروژه ۵۵ تا 60 درصد پیشرفت داشته 
است، تصریح کرد: تاکنون حدود 1۷8میلیارد ریال در این پروژه هزینه شده 

اســت.وی ادامه داد: 60 میلیارد ریال اعتبار برای فاز یک نیاز است و برای 
اتمام پروژه به صورت 1۵ هزار نفری حدود ۴۵0 میلیارد ریال اعتبار نیاز است.

۴ لژیونر الهلال برای دیدار با شهرخودرو مشخص شدند
تیم فوتبال الهلال عربســتان ۴ لژیونر خود برای رقابت های لیگ قهرمانان 
آسیا را مشخص کرد.تیم فوتبال شهرخودرو ایران در گروه B رقابت های لیگ 
قهرمانان آسیا، با تیم های الهلال عربستان، شباب الاهلی امارات و پاختاکور 
ازبکستان همگروه است و در نخستین بازی دور گروهی، شاگردان مجتبی 
سرآسیایی به مصاف الهلال، مدافع عنوان قهرمانی خواهند رفت.طبق قوانین 
AFC هر تیم می تواند ۴ بازیکن خارجی در لیست خود داشته باشد  که از بین 
این ۴ بازیکن، یک نفر هم باید آسیایی باشد.به نقل از نشریه الریاضیه، باشگاه 
الهلال ۴ بازیکن خارجی خود برای این دوره از بازی ها را مشخص کرده که 
بر این اساس، بافتیمبی گومیس فرانسوی، سباستین جووینکو ایتالیایی، آندره 
کاریو پرویی به همراه جانگ هیون سو از کره جنوبی ۴ لژیونر سعودی ها در 
لیگ قهرمانان آســیا خواهند بود.دیدار تیم های شهرخودرو ایران و الهلال 

عربستان روز 21 بهمن در کشور امارات برگزار خواهد شد.

ملی پوشان فوتسال پولدار شدند
با دستور مسعود سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان امروز حدود ۴0 درصد از 
قرارداد بازیکنان تیم ملی فوتسال پرداخت شد.پس از آن که هفته گذشته 
محمد ناظم الشریعه سرمربی تیم ملی فوتسال کشورمان به دلیل پرداخت 
نشدن بخشــی از مطالبات بازیکنان تیم ملی  تصمیم به کناره گیری از 
ســمت خود کرد، از آن موقع تا الان فدراسیون فوتبال در تلاش است تا 
بتواند بخشی از پاداش های معوقه بازیکنان تیم ملی را پرداخت کند. حتی 
کار به جایی رسید که ناظم الشریعه در جلسه ای که روز جمعه در شیراز با 
سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان برگزار کرد، لب به شکواییه باز کند و به 
خاطر پرداخت نشدن پول های بازیکنان از فدراسیون فوتبال دلگیر باشد.
حال پس از پایان آن جلســه مسعود ســلطانی فر، وزیر ورزش و جوانان 
دستور داد که هر چه سریع تر مطالبات بازیکنان تیم ملی فوتسال پرداخت 
شــود و به همین خاطر فدراســیون فوتبال موفق شد حدود ۴0 درصد از 
مطالبات بازیکنان و کادر فنی تیم ملی فوتســال را پرداخت کند.شنیده ها 
حاکی از آن است که  مابقی پول های بازیکنان تیم ملی تا قبل از آغاز جام 
ملت های آسیا پرداخت شود تا بازیکنان بتوانند با روحیه بسیار بالایی راهی 
رقابت های قهرمانی آسیا شوند.حدود ۴ سال بود که ملی پوشان فوتسال 
کشورمان نتوانســته بودند پول و پاداش های خود را از فدراسیون فوتبال 
دریافت کنند. حال با پیگری هایی که ســرمربی تیم ملی فوتسال انجام 
داد بخشی از قرداد های بازیکنان دیروز پرداخت شد. همین موضوع باعث 
می شود که ملی پوشان با روحیه بالایی در تمرینات حاضر شده تا خود را 

برای مسابقات جام ملت های آسیا آماده کنند.
گفتنی است مســابقات جام ملت های آسیا از ۷ تا 18 اسفند ماه به میزبانی 
ترکمنستان در شهر عشق آباد برگزار خواهد شد و تیم ملی فوتسال کشورمان 
در این رقابت ها در گروه چهارم، با تیم های ملی عربستان، کره جنوبی و تایلند 
همگروه شده است. طبق برنامه ریزی صورت گرفته قرار است ملی پوشان 
فوتســال کشورمان روز پنجنشبه ۷ اسفند ماه از ساعت 1۹ در اولین مسابقه 

خود به مصاف تیم ملی عربستان برود.

از میان خبرها

پایان مرحله سوم لیگ برتر کبدی بانوان 
به میزبانی مشهد

مرحله ســوم رقابت های لیگ برتر کبدی بانوان باشگاههای کشور طی روزهای 8 
لغایت 12 بهمن ماه در به مناســبت دهه مبارک فجر و همکاری تربیت بدنی آستان 
قدس رضوی در مشهد مقدس برگزار شد.۹ تیم از 8 استان به مدت ۳ روز مسابقات 
خود را برگزار کردند، تیم های مدعی تهران الف، تهران ب، سیســتان و بلوچستان، 
بیمه ســلامت ایلام و شورا و شهرداری قزوین در کورس رقابت برای کسب عنوان 
های اول تا ســوم هســتند.در یکی از مهم ترین دیدارهای مرحله سوم تیم سیستان 
وبلوچستان موفق شــد در برابر تهران الف صدرنشین لیگ برتر با حساب ۳0 بر 2۳ 
پیروز از زمین خارج شــود تا نخستین شکســت تهران الف در مشهد اتفاق بیفتد.در 
جدول رده بندی لیگ برتر بانوان تا پایان مرحله سوم تیم های تهران الف، تهران ب 
و سیســتان وبلوچستان به ترتیب اول تا سوم هستند.تیم خراسان رضوی نیز در این 
مرحله برابر گیلا ن پیروز شــد و بازی را به تیم های سیستان و بلوچستان، گلستان 

و ایلام واگذار کرد.

رقابت ۲۴ ورزشکار استان در مسابقات 
انتخابی رنگینک کشوری اسنوکر

رئیس هیأت بولینگ، بیلیارد و بولس خراســان رضوی گفت: 2۴ نفر از ورزشــکاران 
رشــته اسنوکر از سراسر خراسان رضوی، در 2 مرحله گروهی و حذفی با یکدیگر به 
رقابت پرداختند.مرحله مقدماتی مســابقات انتخابی بیست و دومین رنکینگ کشوری 
اسنوکر آقایان خراسان رضوی، در بخش شــاندیز برگزار شد.بنابر این گزارش، طی 
اعلام فدراســیون بولینگ، بیلیارد و بولس کشــور برای برگزاری و اعزام بازیکنان 
منتخب استان برای شرکت در رنکینگ کشوری اسنوکر آقایان، این مسابقات از 10 
بهمن ماه در بخش شــاندیز، شــروع و 12 بهمن ماه به پایان رسید.در این مسابقات 
2۴ نفر از ورزشکاران رشته اسنوکر از سراسر خراسان رضوی، در 2 مرحله گروهی و 

حذفی با یکدیگر به رقابت پرداختند.
سهمیه خراسان رضوی در مسابقات بیلیارد افزایش یافته است

رئیس هیأت بولینگ، بیلیارد و بولس خراســان رضوی در حاشــیه این مسابقات در 
گفت وگو با خبرنگار فارس با اشاره به اینکه طی رایزنی های انجام شده با فدراسیون، 
ســهمیه این استان سال جاری افزایش یافته است، گفت: فدراسیون کشور برای این 
مسابقات به ما ۵ سهمیه داده بودند، که با تلاش های هیأت توانستیم این تعداد را به 
8 سهمیه افزایش دهیم، بنابراین ورزشکارانی که در مرحله یک هشتم این مسابقات 
در استان برنده شوند، به عنوان نماینده خراسان رضوی به فدراسیون بولینگ، بیلیارد 
و بولس کشور معرفی می شــوند.احمد سلطانی تصریح کرد: 2 بازیکن استان در تیم 
ملی اسنوکر کشــور، آقایان میلاد کاشانی و ارسلان اســماعیل نژاد نیز علاوه بر 8 
سهمیه استان به طور مســتقیم به مسابقات معرفی می شوند.وی با اشاره به وضعیت 
طرقبه شــاندیز در این ورزش هــا اظهار کرد: امکانات این شهرســتان از لحاظ بعد 
توریستی و تفریحی که باشگاه ها دارند و بعضا از لحاظ فنی مانور خوبی داده نشده اند، 
توقع چندانی نباید داشــته باشیم، ولی با توجه به پتانسیل خوبی که طرقبه شاندیز در 
این رشــته دارد، باید فضاها و امکانات فنــی خوبی را برنامه ریزی کنیم.رئیس هیأت 
بولینگ، بیلیارد و بولس خراسان رضوی افزود: ظرفیت طرقبه شاندیز، ظرفیت بالایی 
اســت، زیرا هم توریســتی و تفریحی بوده و هم جمعیت بالایی به این سمت جذب 
می شــوند، جمعیت مردم این شهرســتن نیز قابل توجه است و از لحاظ قشر جوانان 
علاقمند به این رشــته، وضعیت خوبی را دارد.ســلطانی با اشاره به حضور بازیکنان 
طرقبه شــاندیز در این مســابقات، تاکید کرد: از این شهرستان، بازیکن خوبی داریم 
که هم ملی پوش اســت، هم در رده جوانان عضو تیم ملی بوده و رنکینگ کشــوری 
خوبی دارد، قهرمانی استان و حتی کشوری را نیز دارد، اگر هیأت و اداره کل ورزش 
و جوانان، همکاری بیشــتری داشته باشــند، اصولی و زیربنایی در این زمینه فعالیت 
کنند، استعدادیابی و ســرمایه گذاری کنند، قطعا این رشته رشد خوبی دارد و جوانان 
بیشتری به این عرصه جذب می شوند که با برنامه ریزی صحیح می شود به وجود آن ها 
امیدوار بود و سرمایه گذاری خوبی انجام داد.وی خاطرنشان کرد: این چند ساله هیأت 
با مشــکلاتی روبه رو بوده و نتوانسته به طور شایسته روی مسائل پایه و زیربنایی کار 
کند و طرقبه شاندیز هم از این قاعده مستثنی نبوده و آسیب پذیر بوده، اما امیدواریم 
با حضور رئیس جدید اداره ورزش و جوانان این شهرستان، همکاری های خوبی برای 
برنامه ریزی برای آینده ای خوب در زمینه این رشــته ها صــورت گیرد.رئیس هیأت 
بولینگ، بیلیارد و بولس خراســان رضوی اظهار کرد: بــا انتخاب یک رئیس هیات 
توانمند و کارآمد می توانیم به این رشــته کمک کنیم تا کارهای زیربنایی انجام شود 
و باشــگاه ها را از حالت توریســتی و تفریحی به نوعی خارج کرده، کار استعدادیابی، 
رشــد و توسعه این رشته را در نوجوانان و مدارس ترویج دهیم و آینده خوبی را رقم 
بزنیم، البته با کمک و همکاری اداره ورزش و جوانان تمام این کارها میسر می شود، 
زیرا هیأت به تنهایی بازوی اجرایی قوی ندارد.گفتنی اســت؛ احسان مشکوه، مجتبی 
شــیخی، وحید شاهین فر، محمود خوشی، امید ویرانی، یاشار صبحی، عباس دهقان 
و محمد صادق عیدی به همراه میلاد کاشــانی و ارســلان اسماعیل نژاد، نمایندگان 

خراسان رضوی در مسابقات رنکینیگ کشوری اسنوکر آقایان هستند.

دعوت از بوکسور خراسانی
 به اردوی تیم ملی

دور جدید تمرینات تیم ملی بوکس از روز سه شنبه با حضور بوکسور خراسان رضوی 
آغاز خواهد شد.با نظر کادرفنی تیم ملی 16 بوکسور به این اردو دعوت شدند که باید 

دوشنبه شب خود را به کادرفنی معرفی کنند.
اسامی بوکسورهای دعوت شده به اردو به قرار زیر است:

احســان روزبهانی، شــاهین موسوی، ســجاد کاظم زاده، امید احمدی صفا و سجاد 
محمدپور از تهران

میلاد بابکان از استان فارس
مسلم مقصودی، اشکان رضایی و سیاوش امیدی از خوزستان

دانیال شه بخش از سیستان و بلوچستان
باقر فرجی از لرستان

محمد شوریان از خراسان رضوی
میثم قشلاقی از خراسان شمالی

طوفان شریفی از زنجان
علی جمالی از چهارمحال و بختیاری

ایمان رمضانپور از مازندران
بوکســورهای دعوت شده به اردو باید دوشنبه شــب )1۴ بهمن( با در دست داشتن 
معرفی نامه از اســتان و کارت شناســایی معتبر خود را به کادرفنی تیم ملی واقع در 

سالن شماره ۹ مجموعه ورزشی انقلاب معرفی کنند.
ملی پوشان بوکس کشــورمان برای حضور در رقابت های گزینشی المپیک که 12 

اسفند در شهر امان پایتخت اردن برگزار می شود، آماده می کنند.
علیرضا استکی به عنوان سرمربی هدایت این تیم را برعهده دارد.

داور خراسانی فوتبال ایران:

اشتباهات داوری ارتباطی به مهاجرت من ندارد
اخبار
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طائب: کسانی که قالیباف را 
خراب کردند باید روز قیامت 

پاسخگو باشند
فرمانده قــرارگاه عمار در رابطه 
با محمدباقــر قالیباف و احتمال 

ریاست او در مجلس آینده شورای اسلامی، 
تصریح کــرد: قالیباف همیشــه همراه و 
همدل با حاج قاســم سیلمانی بوده و رهبر 
معظم انقلاب به او فرمودند که تو مدیریت 
جهادی داری و کســانی کــه او را خراب 

کردند باید در روز قیامت پاسخگو باشند.
 

 سامانه سوت زنی انتخابات
 هم رونمایی شد

 شورای نگهبان ســامانه »مردم ناظر« را 
برای افزایش ســلامت انتخابات رونمایی 
کرد.به گزارش حــوزه پارلمانی خبرگزاری 
ســخنگوی  کدخدایی  عباســعلی  فارس، 
شــورای نگهبــان از آغاز به کار ســامانه 
اینترنتی این شــورا با عنوان »مردم ناظر« 
برای دریافــت گزارش و اســناد تخلفات 
mardomnazer. انتخاباتــی به نشــانی
shora-gc.ir خبر داد.وی گفت: ما باید در 
ارتباط بیشــتری با مردم خوبمان باشیم و 
ملت به عنوان امنای همه، باید از جزئیات 
اقدامات شــورای نگهبان مطلع شوند، زیرا 
نیروی عظیمی هستند که در هر عرصه ای 
می توانند اثر گذار باشند.سخنگوی شورای 
نگهبان گفت: بــرای دریافت گزارش های 
مختلف درباره تخلفــات انتخاباتی تصمیم 
گرفتیــم که ارتباطات مردمی را تســهیل 
کنیم و با ایجاد امکانات جدید ارتباطی در 

خدمت مردم باشیم.

هشدار صریح علی مطهری به 
اروپایی ها

 نماینده تهران در مجلس گفت: اروپایی ها 
توجهی به تبعات رفتار خود علیه جمهوری 
اســلامی ندارند و نمی دانند که باید فاجعه 
ترور شــهید ســلیمانی را محکــوم کنند؛ 
چرا که اگر بنا باشــد ترور شخصیت های 

سیاســی و نظامی در دنیا رسم شود، خود 
آن ها هم آســایش نخواهند داشــت.علی 
مطهری نماینده مــردم تهران در مجلس 
شورای اسلامی در گفتگو با فارس با اشاره 
بــه موضع گیری های دولتمــردان اروپایی 
و همراهی آنان بــا آمریکا علیه جمهوری 
اروپایی  ایران گفت: کشــور های  اسلامی 
استقلال کافی را ندارند و از نظر اقتصادی 
و نظامــی به شــدت تحت تأثیــر آمریکا 
هســتند و به همین دلیل در خیلی از جا ها 
نمی توانند تصمیم مستقلی اتخاذ کنند.وی 
افــزود: رفتار های اروپایی هــا علیه رئیس 
جمهور به دلیــل همراهی با آمریکا توجیه 
می شــود و نباید خیلی نســبت به مواضع 
آن ها حساســیت داشــته باشــیم چرا که 
اتحادیه اروپا در مجموع تابع آمریکا است.

پیش بینی فعال اصلاح طلب از پیروز 
انتخابات

عبــدالله ناصــری، فعال سیاســی اصلاح 
طلب گفت: ارائه لیســت به معنی همراهی 
شــورای عالی سیاســت گذاری با شورای 
انتخابات مجلس  نگهبان اســت.چیزی تا 
باقی نمانده و به نظر می رســد که اصلاح 
طلبان از دوراهی ارائه لیست دادن و ندادن 
عبور کرده اند. شاهد آنکه محمدرضا عارف 
رئیس شــورای عالی اصلاح طلبان اخیرا 
ضمن ابراز خوشبینی نسبت به رایزنی های 
خود با شورای نگهبان تاکید کرد که اصلاح 
طلبان یک لیســت خوب، اما غیرائتلافی 
ارائه می کنند. بر این اســاس اختلافات در 
جریــان اصلاح طلب بــالا خواهد گرفت، 
زیرا همزمان که برخی به ناگزیری ائتلاف 
اعتقاد دارند، عده ای از اســاس ارائه لیست 
را نادرست می دانند. عبدالله ناصری، عضو 
شورای هماهنگی اصلاح طلبان در همین 
گروه جای می گیــرد.او در گفتگو با »نامه 

نیوز« ارائه لیســت را همراهی با شــورای 
نگهبان دانســت و گفت: »شورای نگهبان 
مثل ادوار قبلــی عمل کرد، اما تفاوت این 
دفعه با دفعات قبل این است که با توجه به 
شــرایط جامعه، عملا یک نوع دهن کجی 
به مردم و جریان اصلاحات شــده اســت. 
با ایــن وصف حتما لیســت دادن اصلاح 
طلبان مخصوصا در تهران بســیار معنا دار 
است و حتما همه جوانب باید درنظر گرفته 
شــود.«وی افزود: »به نظــر من اصلاح 
طلبان در این دوره نباید لیست ارائه کنند، 
زیرا این شورا تمام کسانی که در این چهار 
سال از تریبون مجلس به نفع مردم استفاده 
کرده بودند، رد صلاحیت شده و یک سری 
نماینــده منفعل و یا نســبتا خنثــی تایید 
صلاحیت دشــه اند. در این شرایط لیست 
دادن شــورای سیاست گذاری از تهران به 

معنای همراهی با شورای نگهبان است.«
 

چند درصد مردم اصلاح طلب و اصولگرا 
هستند؟

عباســد عبدی نوشت: نظرسنجی هایی که 
در ســال جاری انجام شــد نشان می دهد 
به طور متوســط در تهــران فقط حدود 11 
درصد مــردم خود را اصولگــرا می دانند و 
1۴ درصد هــم اصلاح طلــب، ۷۵ درصد 
 بقیه خارج از این طبقه بندی خود را معرفی 

کرده اند.
 پیشنهاد برای معرفی نمایندگان رد 

صلاحیت شده به دلیل مسائل مالی
عضو کمیســیون قضایی مجلس گفت: 
بــرای جلوگیــری از تخریــب جایگاه 
مجلــس، نماینــدگان مشــکوک بــه 
سوء اســتفاده از مســائل مالی به دادگاه 
کمیسیون  عضو  شــوند.ابوترابی  معرفی 
قضایی و حقوقی مجلس شورای اسلامی 
در گفتگو با خبرنگار پارلمانی خبرگزاری 

تسنیم، با اشــاره به رد صلاحیت برخی 
نمایندگان با موضوع »مســائل مالی« از 
سوی شورای نگهبان گفت:معتقدم چنین 
تا  است  نیازمند شفاف ســازی  اظهاراتی 
جایگاه و شــأن مجلس بــا چنین اظهار 
نظر هایی در افکار عمومی تخریب نشود.

اینکه سخنگوی شورای  یادآوری  با  وی 
نگهبان در یک برنامــه تلویزیونی بیان 
کــرد که برخــی از نمایندگانی که برای 
حضور در مجلس یازدهم ثبت نام کرده اند 
بــا عنوان مســائل مالــی رد صلاحیت 
شــده اند، افزود: این به این معنی اســت 
که عملکرد بخشــی از نمایندگان دارای 
ابهام اســت و ضروریست به هر صورت 
این مسئله شفاف شده و به اطلاع افکار 
قضایی  کمیسیون  برســد.عضو  عمومی 
اینکــه نمایندگان  با تاکیــد بر  مجلس 
مشکوک به سوء استفاده از مسائل مالی 
برای شــفاف شــدن موضوع به دادگاه 
معرفی شــوند، بیان داشت: اظهاراتی که 
درباره رد صلاحیت نمایندگان با موضوع 
مســائل مالی مطرح شده وجهه وکلای 
ملــت را تخریــب کرده اســت و باعث 
جایگاه مجلس می شود.ابوترابی  تضعیف 
تصریح کرد: مردم باید به مجلس شورای 
اسلامی و وکلایشان اعتماد داشته باشند 
و ما هم در مجلس آماده ایم به شــفاف 

شدن فضا در این زمینه کمک کنیم.
 

نظر رئیس دولت اصلاحات درباره 
انتخابات مجلس

 جواد امــام در واکنش بــه ادعای رضا 
علیجانی - فعال سیاســی ملی مذهبی- 
مبنی بر »توصیه ی سید محمد خاتمی به 
تایید صلاحیت شده ی  نامزد های  معدود 
اصلاح طلــب برای انصراف از حضور در 
انتخابات« می گوید که آقای خاتمی ورود 

مســتقیمی به این ماجرا نخواهد داشت 
و شــورایعالی اصلاح طلبان امشب -1۳ 
بهمن ماه- در جلســه ی خــود درباره ی 
انتخابات تصمیم گیری خواهد کرد.امام، 
فعال سیاســی اصلاح طلب و مدیرعامل 
بنیــاد باران به انصاف نیــوز گفت: آقای 
خاتمی مستقیما ورودی ندارند؛ آنچه که 
سیاستگذاری  عالی  شورای  است،  مسلم 
بایــد در این خصوص اظهــار نظر کند 
که آن هم هنوز تشــکیل جلسه ای بعد 
از رد صلاحیت هــا و اظهانظر شــورای 
نگهبان، نداشته. علی القاعده آنجا تصمیم 
می گیرند و اختیار با خود افرادی اســت 
که بعد از رد صلاحیت هــا باقی ماندند. 
امشب هم جلسه ای است که شورایعالی 
اگر نقطه نظری داشته باشد در آن خواهد 
گفــت؛ آقای خاتمی مســتقیما در بحث 
مانــدن و رفتن و لیســت دادن و ندادن 

و… ورودی نخواهند داشت.
 

شرط احمدی نژاد برای حمایت از 
شورای ائتلاف!

مهدی وکیل پور، عضو جوان شورای ائتلاف 
در بخشــی از گفتگویش با خبرگزاری آنا 
گفته اســت: حضور احمدی نژاد در افطاری 
آقای باهنر عــادی بود، ولی آن زمان یک 
دیداری را با آقای قالیباف داشت و پس از 
جمع بندی که انجام داد، پیغام روشنش این 
بود که اگر ظرفیت نیروهایش در لیســت 
قرار بگیرد، از لیســت حمایت خواهد کرد، 
در واقع او می خواست یک جمع 6 یا هفت 
نفره تأیید شــوند که قطعاً تأیید نمی شدند، 
اما در کل به خاطر مسائل مرتبط با جریان 
انحرافی یک موضع جدی ای با او در میان 

نیرو های انقلاب وجود دارد.
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511/1اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج 
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 

ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهــی موضوع مــاده ۳ قانون و ماده 1۳ آئین نامــه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای  فاقد سند رسمی . برابر رای شماره  
1۳۹860۳062۷100۳۳86  هیــات اول موضــوع قانــون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک مشــهد منطقه پنج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی  
معصومه صفار نجیب فرزند محمودبه شــماره شناســنامه۳۴66  صادره 
ازمشهد در ششــدانگ یک کارخانه گچ به مساحت ۴0۹۵۴/۷6 متر مربع 
قســمتی از پلاک 2 فرعی از 10۹ اصلی بخش  ۹ واقع درپشــت آرامگاه 
فردوسی حسن آباد شوراب  خریداری از مالکان رسمی  ابوالقاسم پرکندی – 
غلامحسین براتی – جواد زنده دل – حسینعلی نعمتی – سید احمد هاشمی 
– محمدهاشمی – اســماعیل نیکوکار – سید علی هاشمی – غلامرضا 
طاحونی – خالق داد مخلوقی – سید جعفر هاشمی – اسماعیل والسلام – 
علی نمازی – غلامحسین مخلوق – عباس معالی – غلامحسین دهقان 
– ســید محمدامین – عباس غلامی – علی اکبر فلاح تفتی – حســین 
صبحی – سید حسین هاشمی – عباسعلی نعمتی – علیجان عقیده – سید 
حسن هاشمی – غلامرضا براتی – علی زنده دل . محرز گردیده است. لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود 
در صورتی که اشــخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. م.الف ۵۹۵ 
تاریخ انتشار نوبت اول:1۴ /1۳۹8/11 
 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1۳۹8/11/2۹

حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد

 511/2 اداره کل ثبت اسناد و املاک
 استان خراسان رضوی

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک بردسکن 
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 

ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهــی موضوع ماده ۳ قانون و مــاده 1۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای  فاقد سند رسمی . 
برابر رای شــماره 1۳۹860۳06021000881 هیات اول موضوع 
قانــون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد 
سند رسمی مستقر در واحد ثبتی ملک بردسکن تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای علی اصغر حاتمی فرزند عباس به شماره 
شناسنامه ۹2صادره از بردسکن  درششدانگ یکباب ساختمان به 
مســاحت 1۵0 متر مربع قســمتی ازپلاک  11۷2و18۳6 فرعی 
از۴ اصلی واقع درخراســان رضوی بخش ۴ بردســکن خریداری 
از مالک رســمی ورثه حســینعلی بیابانی پلاک 11۷2 فرعی از 
ورثه محمد باقر مدرسی مقدم پلاک 18۳6 فرعی محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رســید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۳۹8/11/1۴ 
 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1۳۹8/11/2۹

غلامرضا گنج بخش-رئیس ثبت اسناد واملاک بردسکن

511/3 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک بردسکن 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده 1۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ســاختمانهای  فاقد ســند رســمی . برابر 
رای شــماره 1۳۹860۳06021000816 هیــات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی 
مســتقر در واحد ثبتی ملک بردســکن تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی آقای مهدی سلیمی راد فرزند  عزیزاله به شماره شناسنامه 
118صادره از بردســکن درششــدانگ یکباب ساختمان  به مساحت 
1۵6 متــر مربع قســمتی ازپــلاک ۴10۵ فرعــی از ۴ اصلی واقع 
درخراســان رضوی بخش ۴  حوزه ثبت ملک بردســکن خریداری 
از مالک رســمی آقای محمود مدرس محرز گردیده اســت. لذا به 
منظــور اطلاع عموم مراتب در دو  نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می 
شــود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند. بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 

تاریخ انتشار نوبت اول: 1۳۹8/11/1۴ 
 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1۳۹8/11/2۹

غلامرضا گنج بخش-رئیس ثبت اسناد واملاک بردسکن

مفقودی
کارت  ســند و برگ سبز موتور سیکلت سیســتم تکتاز موتور تیپ

TK12۵S مدل 1۳۹۴ به شماره پلاک ۹۷۵11 – ۷۷۳  شماره موتور 
012۴NEJ0۳۳۹80 شماره تنه NEJ**128G۹۴06۹۹۷  مربوط به 

معین ایزدی اردابی مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط میباشد.

خصوصی سازی پست حرکتی در راستای 
پیشتاز شدن

شرکت توزیع پستی پیام بار آسمان 
آسیا  ، هم اکنون این با بهره گیری 
از تیم قدرتمند نرم افزاری و با عقد 
قراردادهای PSP های مهم کشور، 
اقدام به ارائه درگاه توزیع پســتی و 

فروشــگاهی نموده و با ارائه خدمات ویژه فروشگاه های اینترنتی و فروشندگان کالا در دنیای 
مجازی ، اقدام به حمایت هرچه بیشتر از کسب و کارهای اینترنتی می کند. مدیر عامل اپراتور 
اول خصوصی پســتی ایران گفت: در حال حاضر پســت آنی یکی از 2 اپراتور پستی فعال در  

بخش خصوصی است.
به گزارش روزنامه صبح امروز، محمد حســن کرباسیان در همایش فعال پستی آنی رسان که 
تحت نظارت اولین اپراتور خصوصی پستی ایران فعالیت می کند افزود: واگذاری پست به بخش 
خصوصی یکی از مهم ترین بحث ها و چالش ها در چند سال اخیر بوده است.وی تصریح کرد: 
با توجه به تغییراتی که در پی پیگیری های انجام شده در سال ۹۵ شرکت ملی پست جمهوری 
اسلامی ایران در ساختار پستی به وقوع پیوست و به تصویب مجلس شورای اسلامی رسید و 
2 اپراتور پســتی وارد بخش خصوصی شد و خدمات شکل دیگری به خود گرفت.مدیر عامل 
اولین اپراتور خصوصی پست ایران همچنین با ذکر اینکه برای خصوصی سازی پست فرصت 
۵ ساله ای از سوی مجلس به منظور اینکه حوزه های متفاوت پستی دچار اختلال نشود ایجاد 
شد ادامه داد: پست بسیار مساله مهمی در کشور است و برای اینکه مردم معطل نشوند و فرآیند 
پستی با کیفیت بهتری انجام پذیرد ، نمایندگان به این منظور وظایفی را برای این حوزه نوشتند.
کرباسیان با اشاره به قوانینی که برای بخش خصوصی خدمات پستی توسط نمایندگان ایجاد 
شــده است مطرح کرد: برمبنای قوانین برای بخش خصوصی پستی این مساله مطرح شد که 
تا مادامی که بخش خصوصی تمایلی به این کار نداشــته باشد بند 1 و۳ قوانین پستی مجاب 
هستند خدمات پایه ای پست را انجام دهند.وی همچنین خاطر نشان کرد: در 22 مهرماه طی 
مراسمی، مسئله خصوصی سازی پستی مطرح شد و جناب آذری جهرمی وزیر ارتباطات کشور 
این موضوع را بررســی کرده وبرمبنای سیاست گذاری های شکل گرفته در وزارت با توجه به 
نیاز بازار پستی شکل گرفت.وی در ادامه گفت: زمانی که به دنبال منظورارائه خدمات بهتر باید 
این حرکت قابل رصد باشد و نیاز مصرف کننده را دانسته و خوددرل در رفع نیاز او متعهد بداند.
مدیرعامل اپراتور اول بخش خصوصی همچنین به ســخنان خود اضافه کرد: پست جمهوری 
اسلامی ایران سازمانی شکل گرفته و این اتفاق نیز باید در بخش خصوصی بیوفتد.کرباسیان 
ادامه داد: قصد داریم تا با فعالین پستی که اکنون در این حوزه قصد فعالیت دارند همکاری داشته 
باشیم تا بتوانیم کار را جلو ببریم که جنبه هم افزایی داشته باشد.وی با اشاره به خدمات پستی 
آنی رسان تصریح کرد: در استان خراسان رضوی آنی رسان پایه اصلی است و ممکن است در 
برخی از استان ها که در حال فعال سازی بخش خصوصی پستی در انجا هستیم  مشکلاتی به 

وجود بیاید و لذا باید بین فعالین پستی تعامل وجود داشته باشد.
مدیر عامل اپراتور اول بخش خصوصی پست ایران با بیان اینکه با چند شرکت بخش خصوصی 
قرار داد بسته ایم گفت: تا کنون با ۳۴ شرکت پستی، به منظور فرآیند های مختلف پستی قرار 
داد بســته ایم.کرباسیان با اشاره به پست آنی رسان گفت : از ایجاد  شرکت بخش خصوصی 
برای اولین بار در مشهد و درکنار بارگاه امام رضا)ع( شکل گرفته ابراز خرسندی کردو  امیدواریم 

که این پست بتواند به صوت جهانی فعالیت خود را آغاز کند.

خبر


